
 مدیرعامل سازمان پارک های شهرداری اصفهان خبر داد: رونمایی از دستاوردهای جدید سازمان پارک ها   
در نمایشگاه مدیریت شهری

علیه اسراف، آلودگی و آئدس!

تغییر مدیریت منطقه دنا فعلًا 
مسکوت می ماند

جزئیات یک مصوبه 
پرحاشیه

 وضعیت میزبانی سپاهان و سرخابی های 
پایتخت در آستانه لیگ برتر؛
مدعیان بی خانمان
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آشنا نبودن مردم با قوانین از مهمترین 
چالش های امور مالیاتی اصفهان است

انعقاد قرارداد اجاره مغازه برای همه اتباع در 
کاشان ممنوع شد

 گرما، میهمانِ کنگرخورده و لنگرانداخته نصف جهان! 

 توده هوای گرم تا اوایل هفته آینده در اصفهان ماندگار است 

 گرمای اصفهان 
در ۵۰ سال اخیر 

بی سابقه است

امروز قدرت رسانه 
در کنار قدرت نظامی 

تعریف می شود

 اعزام ۱۰ واحد 
اورژانس اصفهان برای 

راهپیمایی اربعین
ماجرای تخریب مسجد کازرونی اصفهان چیست؟

قصه هزار و یکشبِ تخریب و توقف!
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روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی           

یکشنبه  2۱  مرداد ۱4۰3
6  صفر  ۱446

۱۱  آگوست 2۰24
 شماره 4۱۵۱    

8 صفحه
سال چهاردهم

قیمت: ۵۰۰۰ تومان

صدور ابلاغ 15 روزه جهت انجام معامله

فرید شریعت زاده- شهردار شاپور آباد
م الف: 1766384

آقای حسن شاپورآبادی فرزند ملاحسین

در اجرای تبصره 4 ماده واحده قانون نحوه تقویم ابنیه، املاک و اراضی مورد نیاز شهرداری مصوب 1370/07/28 با توجه به مختومه 
شدن پرونده به شماره بایگانی 030053 در شعبه اول دادگاه عمومی )حقوقی( شهرستان برخوار و نظریه هیات سه نفره منتخب 
کارشناسی رســمی به کد رهگیری 1403220721291695 مورخ 1403/03/09 مربوط به پرونده شماره 140309920000072030 
پیرامون قطعه زمین واقع درطرح عمرانی فضای سبز )پارک شهر(- صحرای جلال آباد- ضلع شرقی بلوار حضرت امام خمینی)ره( 
به شماره پلاک ثبتی 35 اصلی بخش 16 اصفهان به متراژ 1145/83  متر مربع،  براساس نظریه کارشناس به آن ورثه ابلاغ می گردد، 
مقتضیست، وفق لایحه قانونی نحوه خرید و تملک اراضی و املاک برای اجرای برنامه های عمومی، عمرانی، نظامی دولت مصوب 
1358/11/17 شورای انقلاب جمهوری اســلامی ایران، ظرف مدت 15 روز از تاریخ نامه با در دست داشتن مدارک مثبته )1- برگه 
انحصار وراثت 2- ســند یا قولنامه مالکیت 3- ارائه تقسیم نامه( به شــهرداری جهت توافق یا دریافت وجه قدرالسهم براساس 
قیمت کارشناسی رسمی دادگستری مراجعه نمایید. در غیر اینصورت و پس از مهلت مقرر طبق مقررات مربوطه اقدام خواهد شد. 
ضمنا جهت دریافت وجه ارائه مدارک مثبته الزامیست در غیر اینصورت اســتنکاف مالک از انجام معامله یا مجهول بودن مالک 

تلقی می گردد. 

 

 شهرداری بادرود در نظر دارد با استناد به مصوبه 83 مورخ 1402/11/03 شورای اسلامی شــهر4 قطعه زمین با کاربری مسکونی به شرح جدول ذیل از طریق تشریفات 
آگهی مزایده عمومی تحت شرایط وضوابط ذیل به متقاضیان واگذار نماید.

ردیف
موضوع 

فروش زمین
شماره سند

متراژ 
مترمربع

قیمت به ازای 
هر متر مربع

مبلغ سپرده 
شرکت در مزایده

آدرسمبلغ پایه

1
زمین محققی 

قطعه 9
383 فرعی از 

198 اصلی
209/1432/000/000

 334/624/000
ریال

 6/692/480/000
ریال

انتهای خیابان ابوالفضل)ع( 
زمین محققی

2
زمین محققی 

قطعه 10
384 فرعی از 

198 اصلی
209/2732/000/000

 334/832/000
ریال

 6/696/640/000
ریال

انتهای خیابان ابوالفضل)ع( 
زمین محققی

3
زمین محققی 

قطعه 11
385 فرعی از 

198 اصلی
209/2632/000/000

 334/816/000
ریال

 6/696/320/000
ریال

انتهای خیابان ابوالفضل)ع( 
زمین محققی

4
زمین محققی 

قطعه 12
386 فرعی از 

198 اصلی
208/1232/000/000

 332/992/000
ریال

 6/659/840/000
ریال

انتهای خیابان ابوالفضل)ع( 
زمین محققی

1. پیشــنهاد دهندگان می بایســت مبلغ تضمین در مزایده را بصورت ضمانت نامه بانکی یا اســناد خزانه ویا فیش نقدی واریزی به حســاب ســپرده شــهرداری به 
شماره106682190001بانک ملی ضمیمه پیشنهاد خویش نمایند.

2. برگزاری مزایده صرفاً،از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت می باشد وکلیه مراحل مزایده شامل خرید و دریافت اسناد مزایده پرداخت تضمین شرکت در مزایده، 
ارسال پیشنهاد قیمت و اطلاع از وضعیت برنده بودن شرکت کنندگان در مزایده از طریق توکن امکان پذیر می باشد.

3. متقاضیان از تاریخ 1403/5/20پایان وقت اداری مورخ 1403/5/25فرصت دارند از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت اسناد شرکت در مزایده را دریافت نمایند 
همچنین متقاضیان تاتاریخ 1403/6/7فرصت دارند قیمت پیشنهادی خود را از طریق سامانه ستاد ارسال فرمایند.

4. پیشنهادهای رسیده در مورخ 1403/6/8در کمیسیون مربوطه که درمحل شهرداری تشکیل می شود باز وقرائت خواهد شد.
5. به پیشنهادات بعد از موعد مقرر ، مبهم ، مخدوش ، مشروط وفاقد سپرده و زیرمبلغ پایه کارشناسی ترتیب اثر داده نخواهد شد

))شرایط آگهی مزایده(( نوبت اول

رضا غلامرضایی- شهردار بادرود م الف: 1766362

چاپ اول

zayanderoudonline.ir

 سازمان آگهی های

 روزنامه زاینده رود

031-36284167-8

یست   ود جار یست  خبر در زاینده ر ود جار خبر در زاینده ر
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 امام  جمعه موقت اردستان:

صنایع کوچک ستون فقرات اقتصاد کشور هستند
امام جمعه موقت اردستان گفت: ۲۱ مرداد روز حمایت از صنایع کوچک است، از آنجایی که این صنایع به 
توسعه کسب وکار کمک می کنند از آنها به عنوان ستون فقرات اقتصاد یاد شده است. به گزارش »مهر«، 
حجت الاسلام رضایی در خطبه های نمازجمعه اردستان اظهار کرد: یکی از اموری که در همه دوران های 
زندگی بشر وجود داشته و همواره ادامه دارد تقابل حق و باطل است که در برهه هایی از زمان بروز و ظهور 
بیشتری دارد و نمونه آن این ایام ماه صفر است که شامل حضور کاروان اهل بیت)ع(در شام است. وی 
افزود: باطل همچون کف روی آب بوده و ماندگاری ندارد بنابراین آنچه باقی مانده و ماندنی است حق 
خواهد بود که تحقق این موارد در حوادث ماه صفر نظیر جنگ صفین وجود داشت. حجت الاسلام رضایی 
خاطرنشان کرد: ۲۱ مرداد روز حمایت از صنایع کوچک است، از آنجایی که این صنایع به توسعه کسب وکار 
کمک می کنند از آنها به عنوان ستون فقرات اقتصاد یاد شده و تمام شرکت ها و صنایع کوچک در اقتصاد 
نقش دارند. وی با بیان اینکه ۲۲ مرداد ماه روز تشکل ها و مشارکت های اجتماعی است، افزود: اداره امور 
هر کشور به دست دولت است، هر دولتی که مردم را در کارها سهیم کند موفق تر است و نهادهایی در کشور 
شکل گرفته نمونه آن هیئت های مذهبی است که کار فرهنگی و کمک به محرومان را انجام می دهند. 
 امام جمعه موقت اردســتان بیان کرد: ۲۳ مرداد روز مقاومت اسلامی اســت که به مناسب پیروزی 
حزب ا... لبنان در جنگ ۳۳ روزه در ســال ۲۰۰۶ نامگذاری شــد که این جنگ توســط آمریکا و رژیم 
صهیونیستی اجرا شد و هدف این بود که خاورمیانه ای ایجاد شود که در آن خبری از دشمنان آمریکا و 

اسرائیل نباشد و بساط دشمنی با مستکبرین برچیده شود اما این کار عملی نشد.

رئیس اتاق اصناف کاشان خبرداد

  انعقاد قرارداد اجاره مغازه برای همه اتباع در کاشان ممنوع شد
رئیس اتاق اصناف کاشــان گفت: انعقاد قرارداد اجاره مغازه برای تمامــی اتباع مجاز و غیرمجاز در 
کاشان ممنوع است. مهدی باقی مجرد در گفت وگو با » تســنیم«، با تأکید بر لزوم ساماندهی اتباع 
در شهرستان کاشــان اظهار کرد: حضور و به کارگیری اتباع در برخی واحدهای صنفی بر اساس قانون 
ممنوع بوده و واحدهای صنفی باید این موضوع را مد نظر قرار دهند. وی با بیان اینکه یکی از صنوف که 
به کارگیری اتباع خارجی در آن ممنوع بوده صنف رستوران، تالارپذیرایی، سفره خانه، کبابسرا، آشپزخانه، 
اغذیه و پیتزا است، افزود: در این صنف به کارگیری هرگونه اتباع مجاز و یا غیرمجاز ممنوع است. رئیس 
اتاق اصناف شهرستان کاشان با بیان اینکه در صورت به کارگیری اتباع خارجی واحدهای صنفی ملزم 
به اخراج این افراد هستند، گفت: نظارت مســتمر از این واحدهای صنفی همواره صورت می پذیرد اما 
در تصمیم مقرر شده است تا با سختگیری چند برابری این موضوع در واحدهای صنفی بررسی شود. 
وی با اشاره به ماده ۱8۱ قانون کار برای متصدیان واحدهای صنفی گفت: در صورت اشتغال به کار اتباع 
خارجی، واحدصنفی متخلف حداقل به مدت سه ماه پلمب و جریمه روزانه به مبلغ ۱۲ میلیون ریال نیز 
پیش بینی شده است که برابر قانون برخورد می شود. باقی مجرد با بیان اینکه در شهرستان کاشان به 
اتباع خارجی نسبت به سایر نقاط منزل استیجاری و یا کار اختصاص می دهند، تصریح کرد: این موضوع 
برای واحدهای صنفی و یا مالکان منازل منافعی را به دنبال دارد اما تبعات خاص خود را نیز به دنبال دارد. 
وی با بیان اینکه برای متخلفان واحدهای صنفی پرونده تشکیل و به مراجع قضایی معرفی می شوند، 
تأکید کرد: حداکثر تا یک ماه آینده تمامی واحدهای صنفی فاقد پروانه کسب مهلت دارند تا نسبت به 
درخواست و اخذ پروانه کسب اقدام کنند. رئیس اتاق اصناف شهرستان کاشان افزود: پس از پایان مهلت 
مقرر بازرسان اتحادیه ها و اتاق اصناف نسبت به اخطار و پلمب واحدهای صنفی فاقد پروانه کسب اقدام 
کرده و بازگشایی این واحدهای صنفی متخلف پس از سه ماه امکان پذیر خواهد بود. وی با بیان اینکه 
به استناد ماده ۱۲ قانون نظام صنفی واحد صنفی قبل از شروع فعالیت باید نسبت به اخذ پروانه کسب 
رسته مربوطه اقدام کنند، خاطرنشان کرد: رعایت قانون برای هر واحد صنفی الزامی است و از این رو لازم 

است صنوف نسبت به رعایت قانون اهتمام ورزند.

رئیس ستاد بازسازی عتبات عالیات شهرستان کاشان خبرداد

فعالیت ۱۸ موکب کاشانی ویژه اربعین

رئیس ستاد بازسازی عتبات عالیات شهرســتان کاشان از فعالیت 
۱8موکب کاشانی ویژه اربعین حسینی خبر داد. 

غلامعلی عبدالرحیمی در گفت وگو با »تسنیم«، ضمن اشاره به حضور 
موکب های کاشــانی برای خدمت رســانی به زائران اربعین حسینی 
اظهار کرد: موکب های شهرستان کاشان از مرز مهران تا شهر مقدس 
کربلا در نقاط مشخص شده حضور داشته و به زائران در طول مسیر 
خدمت رسانی می کنند. وی در بیان جزئیات موکب ها افزود: موکب 
وارثان شهید اردهال در کربلا خیابان میثم تمار، مقابل پارکینگ میثم 
تمار، هتل جلفا، موکب محبان جوادالائمــه)ع( در عمود ۱۳8 نجف 
و موکب ام البنین)س( وادقان در کربلا میــدان باب البغداد قبل از 
هتل ریحان واقع شده است . رئیس ســتاد بازسازی عتبات عالیات 
شهرستان کاشان گفت: موکب سلطان ولی بن موسی کاظم)ع( راوند 
کاشــان در کربلا مابین عمودهای ۱4۳5و۱4۳۶پشــت گاراژ موحد 
مدرسه نظامیه و موکب الزهرا)س( نیز بین این دو عمود جنب گاراژ 
موحد مدرســه الفرزدق واقع شــده که در این موکب پخت نان و  در 
موکب اهالی راوند اســکان، پذیرایی، پخت نان و خدمات فرهنگی و 
درمانی انجام می شود. وی گفت: موکب فاطمه الزهرا)س( مشکات 
واقع در کربلا خیابان میثم تمار، جنب حســینیه سیدالشــهدا)ع(، 
موکب حسینی سن سن در کربلا شــارع العباس، عمود ۱۳9۰قرمز، 

بعد از بیمارســتان امام حســین)ع(، موکــب باب الحوائج)ع( در 
 مرز خســروی جنب پایانه مســافربری و موکب خادمیــن زائران 
اباعبدا...)ع( در مرز مهران واقع شــده اســت. عبدالرحیمی افزود: 
موکب جانثاران حضرت زینب)س( قمصر واقع در نجف عمود ۱۲4 
گاراژ بغداد بعد از پــل موکب امام هادی)ع(، موکــب العباس واقع 
در نجف جنب کنســولگری و موکب علی بن باقــر)ع( واقع در کربلا 
چهارراه شهدا خیابان شهدا واقع شده اســت. وی تأکید کرد: موکب 
الحیدر واقع در کربلا عمود ۱۳99سبز رنگ داخل کوچه الاهلی بعد از 
نهر آب، موکب امامزاده طاهر طاهرآباد در کربلا عمود ۱4۰۲سبز رنگ 
و موکب شــهدای کنجانچم در ۲5 کیلومتری مرز مهران واقع شــده 
است. رئیس ستاد بازسازی عتبات عالیات شهرستان کاشان افزود: 
موکب امامزاده عبدا... لتحر کاشــان واقع در کربلا مابین عمودهای 
۱4۳5 و۱4۳۶ پشت گاراژ موحد مدرسه نظامیه، موکب سلام در کربلا 
خیابان سدره امام حسین)ع( رو به روی حرم جنب بیمارستان سفیر 
و موکب راه روشن در کربلا مقام امام زمان)عج( واقع شده است. وی 
با بیان اینکه از شهرستان کاشان ۱8 موکب به زائران اربعین حسینی 
خدمت رسانی می کنند، گفت: از میان این موکب ها ۱۱ موکب قابلیت 
اسکان زائران را دارند و برخی موکب ها نیز به صورت تخصصی در حوزه 

خاص نظیر درمانی و... فعالیت دارند.

فرمانده انتظامی شهرستان کاشان از دســتگیری قاچاقچیان و کشف انواع کالای 
قاچاق به ارزش بیــش از ۲۳ میلیارد ریال در عملیات ضربتــی مأموران انتظامی 
خبر داد. به گزارش »مهر«، ســرهنگ ایرج کاکاوند در جمع خبرنگاران اظهار کرد: 
مأموران کلانتری مشکات این فرماندهی، حین کنترل خودروهای عبوری در یکی 
از محورهای مواصلاتی به دو دســتگاه پژو 4۰5 مشکوک شــدند و آنها را متوقف 
کردند. وی افزود: مأموران طی هماهنگی با مقام قضایی و در بازرسی از خودروهای 
توقیفی 85۰۰ نخ ســیگار و 49 هزار و ۲۰۰ عدد انواع لوازم آرایشــی را کشف کردند. 
فرمانده انتظامی کاشــان با اشــاره به اینکه تمامی کالاهای مکشوفه فاقد مدارک 
معتبر گمرکی بوده و به صورت قاچاق تهیه شــده بودند، تصریح کرد: کارشناسان 
ارزش ریالی کالاهای مکشوفه را ۲۳ میلیارد ریال برآورد کردند. وی خاطرنشان کرد: 
در این رابطه دو نفر به اتهام تهیه و حمل کالای قاچاق دستگیر و به همراه پرونده برای 

انجام اقدامات قانونی تحویل مرجع قضایی شدند. سرهنگ کاکاوند همچنین در 
ادامه افزود: مأموران پلیس امنیت اقتصادی فرماندهی انتظامی شهرستان کاشان، 
با اشرافیت اطلاعاتی و هوشمندی بالای خود مطلع شدند تعداد زیادی لوازم خانگی 
به صورت غیر قانونی در انبار یک شرکت تعطیل شده شهرستان دپو شده که بلافاصله 
موضوع را در دستور کار خود قرار دادند. وی خاطرنشان کرد: مأموران پس از انجام 
تحقیقات میدانی و اطمینان از درســتی موضوع با هماهنگی مرجع قضایی از انبار 
مذکور بازدید کردند که در نتیجه این عملیات ۳8۱۰دستگاه انواع لوازم خانگی کشف 
شد. فرمانده انتظامی کاشــان تصریح کرد: با توجه به اینکه انبار شرکت مذکور در 
سامانه جامع انبارها ثبت نشده و موجودی آن نیز به مبادی مربوطه اعلام نگردیده 
بود کالاهای مکشــوفه در این انبار برابر ماده ۱8 قانون مبــارزه با قاچاق کالا قاچاق 

محسوب شده و با حکم قضایی توقیف شدند.

فرمانده انتظامی شهرستان کاشان خبر داد؛

کشف انواع کالای قاچاق میلیاردی در کاشان

فرمانده انتظامی شهرستان آران و بیدگل از دستگیری ۱۷ نفر از معتادین، سارقین و محکومین تحت تعقیب در اجرای طرح ارتقای امنیت محله محور در یکی از نقاط 
آلوده و جرم خیز در این شهرستان خبر داد. به گزارش »مهر«، ســرهنگ غلامرضا هاشــمی زاده در جمع خبرنگاران اظهار کرد: در راستای ارتقای امنیت اجتماعی و 
جلب رضایت عمومی منطقه یحیی آباد آران و بیدگل طرح ارتقای امنیت اجتماعی محله محور با محوریت پلیس اطلاعات و امنیت عمومی شهرســتان و با همکاری 
پلیس های تخصصی و کلانتری ۱۱ و فرماندهی انتظامی بخش کویرات با اولویت برخورد با سارقین، معتادان و مخلان نظم و امنیت عمومی و پاک سازی نقاط آلوده 
و جرم خیز اجرا شد. وی افزود: دستگیری ۱۳ معتاد و سارق و کشف مقادیری انواع مواد مخدر و آلات و ادوات استعمال، دو محکوم تحت تعقیب و متواری و دو نفر از 
اراذل منطقه از نتایج اجرای طرح ارتقای امنیت اجتماعی محله محور در منطقه یحیی آباد بوده است. فرمانده انتظامی شهرستان آران و بیدگل گفت: این طرح رضایت 
همه اهالی منطقه یحیی آباد را در پی داشت. وی همچنین در ادامه افزود: در راستای ساماندهی موتورسیکلت سواران به خصوص راکبانی که در برخی موارد مقررات 
راهنمایی و رانندگی را نادیده گرفته و باعث بروز سوانح و حوادث رانندگی می شوند طرح آرامش و ایمنی ترافیک به مدت سه ساعت در یکی از نقاط شهرستان، با استفاده 
 از تمام توان اجرایی پلیس راهور شهرســتان آران و بیدگل و با همکاری عوامل انتظامی اجرا و تعداد پنج دستگاه موتورســیکلت متخلف و فاقد مدارک توقیف شد.  
سرهنگ هاشمی زاده خاطرنشان کرد: در اجرای این طرح برابر ضوابط و مقررات در تخلفاتی همچون عدم استفاده از کلاه ایمنی، ایجاد آلودگی صوتی، نداشتن مدارک 

و راکبان اتباع که باعث ایجاد خطرات برای راکبان و شهروندان می شود پنج موتور سیکلت توقیف و اعمال قانون شد.

خبر روزدستگیری 1۷ نفر در اجرای طرح امنیت محله محور در آران و بیدگل

عکس خبر

 یادواره شهید رضا کیانی 
در شهر حنا سمیرم

یــادواره شــهید رضــا کیانــی بــا 
حضور مــردم در حســینه حضرت 

ابوالفضل)ع( شهر حنا برگزار شد.

رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی نجف آباد:

یادواره 2500 شهید نجف آباد برگزار شد
رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی نجف آباد گفت: یادواره سرداران و ۲5۰۰ شهید این شهرستان 

در راستای کنگره ملی ۲4 هزار شهید استان اصفهان برگزارشد. 
محمد حسن ســالمی در گفت وگو با »ایســنا«، اظهارکرد: همزمان با برگزاری کنگره ملی و استانی 
۲4 هزار شهید استان اصفهان، یادواره شهدای نجف آباد و مدافع حرم شامگاه پنجشنبه در حسینیه 
فاطمه الزهرا)س( مجتمع شهید کاظمی برگزار شد. وی افزود: حجت الاسلام والمسلمین جوشقیان 
از  راویان دفاع مقدس و مدافع حرم سخنران این جلسه بود. رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی 
 نجف آباد ادامه داد: مداحی، اجرای ســرود و دکلمــه از دیگر برنامه های این یادواره بود. ســالمی با 
بیان اینکه نمایشگاه دفاع مقدس و دستاوردهای نظامی، عکس و پوستر و آگاهی بخشی در جوار این 
برنامه برپا شد، اضافه کرد: با همکاری دستگاه های اداری و نظامی این برنامه اجرا شد. رئیس شورای 
هماهنگی تبلیغات اسلامی نجف آباد با اشاره به اقداماتی که در راستای کنگره استانی و ملی ۲4 شهید 
استان اصفهان در نجف آباد رقم خورده، تصریح کرد: تولید محتوا چند رسانه ای، فعالیت های هنری، 
نشر کتاب و تبلیغات رسانه ای با محوریت شهید و شهادت نیز انجام شد. سالمی با بیان اینکه یادواره 
شهدای شهرستان نجف آباد همزمان با روز شهدای مدافع حرم برگزار  شد، اظهار کرد: ۱8 مردادماه سال 
۱۳9۶ محسن حججی به دست نیروهای داعش به شهادت رسید و این اتفاق به یک باره تمام توجه ها 
در سطح جهانی، متوجه فداکاری و مجاهدت های مدافعان حرم در سوریه شد. وی با بیان اینکه  امنیت 
کشور و دوری از جنگ های داعش را مدیون فداکاری مدافعین حرم در سوریه هستیم، افزود: از همین 
رو شورای عالی انقلاب فرهنگی روز ۱8 مرداد، سالروز شهادت شهید محسن حججی را روز بزرگداشت 

شهدای مدافع حرم نام گذاری کرد.

استاندار اصفهان:

 پروژه های خوبی در  بخش راه های شهرستان سمیرم 
در  حال انجام است

استاندار اصفهان در سفر به سمیرم گفت: پروژه های راهی شهرســتان سمیرم در اولویت قرار دارد که 
اقدامات خوبی در حال انجام است و بالغ بر ۳۰۰میلیارد پروژه در حال انجام در این شهرستان وجود دارد. 
سید رضا مرتضوی روز پنجشنبه در گفت وگو با »ایمنا«، اظهار کرد: در جریان این سفر بازدیدهایی از 
برخی پروژه های شهرستان سمیرم داشــتیم که در اولویت آنها پروژه های راهی و ورودی سمیرم از 
منطقه حنا و ورودی سمیرم از سمت اصفهان که یک مســیر جدیدی را از کنار راه خروجی از سمیرم 
خارج کند که گردنه دولت قدیم اصلاح شود. وی افزود: پروژه های خوبی در بخش راه های شهرستان 
در حال انجام است که بالغ بر ۳۰۰ میلیارد پروژه در حال اجرا در مناطق مختلف دارد و از دیگر پروژه های 
شهرستان پروژه های درمانی در سمیرم بود که برخی مصوب و برخی بهمن سال گذشته افتتاح شده 
بودند. استاندار اصفهان ادامه داد: سال گذشته کلینیک تخصصی سمیرم افتتاح شده بود و امروز بخش 
دیالیز بیمارستان افتتاح شد که با ۱۳ تخت و ۲۶ دستگاه امکان خدمت رسانی به مردم عزیز و بیماران 
دیالیزی را دارد. مرتضوی خاطرنشان کرد: همچنین در بخش مرکزی بهداشت و دندانپزشکی که با 
هزینه ۱۱میلیارد سرمایه گذاری شده بود به بهره برداری رسید و در کنار این با حضور مسئولین بهداشت 
و درمان تأکید شد که پشتیبانی های لازم برای تجهیز بیشتر برای پزشکان متخصص و کارآمدتر شدن 
تجهیزات را داشته باشیم. وی با اشاره به پروژه های ورزشی تأکید کرد: در بخش ورزشی هم اتفاقات 
خوبی رخ داده و امروز افتتاح چهار زمین چمن و یک سالن هستیم که در بخش های مختلف شهرستان 
سمیرم به بهره برداری رسید. اســتاندار اصفهان گفت: اتفاق خوبی که در شهرستان سمیرم باید از آن 
یادکرد، پیش برد کارهای این شهرستان با هم افزایی بخش های مختلف است. مرتضوی تصریح کرد: 
فرماندار، نماینده مجلس، شهرداران و شورای شهر، خیرین و دهیاران برای پیشرفت در برنامه های 

آینده سمیرم با همکاری یکدیگر و با هم افزایی بیشتر کارهای شهرستان را پیش خواهند برد.

اخبار

 هشدار مدیریت بحران 
 نسبت به آلایندگی هوا 

در کاشان
مدیرکل مدیریت بحران استان اصفهان نسبت 
به تشدید آلایندگی هوا در کاشان و آران و بیدگل 
هشدار داد. منصور شیشه فروش در گفت وگو 
با »تســنیم«، اظهار کرد: با توجــه به افزایش 
غلظت آلاینده های جوی ناشی از گرد و خاک و 
ازن سطح زمین که طی چند روز اخیر شاخص 
آلودگی هوا را در شرایط ناسالم برای عموم در 
شهرستان های کاشان وآران و بیدگل قرار داده 
لازم است عموم به خصوص افراد آسیب پذیر 
و بیماران نســبت به رعایت اصول بهداشــتی 
و کاهش ســفرهای شــهری اقدام کنند. وی 
افزود: با توجه به تأثیرات افزایش دما بر کاهش 
راندمــان و بازدهی تجهیزات برقی و تشــدید 
حوادث حریق در تابلوها و پســت های برق و 
ترانس ها به علت داغ شدن تجهیزات شبکه ها 
و کابل های برق تیم های امدادی شرکت های 
برق و آتش نشانی موظف شدند در جهت کنترل 
به موقع حوادث و بازسازی و اصلاح شبکه ها 
و ترانس ها اقــدام کنند.  مدیــرکل مدیریت 
بحران استان اصفهان ضمن تأکید به همکاری 
مراکز تجاری، پاساژها صنوف، فروشگاه های 
زنجیره ای در رعایت الگو های مصرف بهینه برق 
گفت: خاموش کردن سیستم های روشنایی 
در روز و در پیک مصرف، تنظیم دمای کولرها در 
۲4 درجه و نصب سایه بان روی کولرها مد نظر 
قرار بگیرد. وی با تأکید بر همکاری بخش های 
مصرف خانگی در مصرف بهینــه آب و برق و 
مشــارکت در پویش های مصرف بهینه برق و 
آب، گفت: جلوگیری از مصــارف غیر متعارف 
آب و شست وشوی خودروها، آبریزی در معابر 
و شست وشوی حیاط منازل و کوچه ها با آب 
شرب مد نظر باشد. شیشــه فروش با تأکید 
بر رعایت الزامات بهداشــتی و حفاظتی برای 
عموم در برابر  افزایش دما، تصریح کرد: عدم 
قرارگیری در برابر تابش مســتقیم خورشید و 
حفاظت در برابر اشعه فرا بنفش در ساعات ۱۰ 
صبح تا ۱۷ بعدازظهر و استفاده از لوازم حفاظت 
فردی مطابق با توصیه های مراکز بهداشــتی 

مدنظر شهروندان قرار بگیرد.

با مسئولان

استان

جریمه 15 میلیاردی متخلفان 
واگذاری کارت سوخت در کاشان

رئیــس اداره تعزیــرات حکومتی کاشــان از جریمه 
۱5۰میلیــارد ریالــی متخلفان واگــذاری کارت های 

سوخت در کاشان خبر داد.
رحمت ا... ابــوذری در گفت وگو با »تســنیم«، ضمن 
هشدار نسبت به عدم واگذاری کارت های سوخت به 
افراد غیر اظهار کرد: متأســفانه گزارش هایی مبنی بر 
واگذاری کارت های سوخت به برخی شرکت ها واصل 

و به اثبات رسیده است.
وی با بیان اینکه متخلفان با جریمه های سنگین رو به 
رو می شوند، افزود: متأسفانه با واگذاری کارت های 
ســوخت به شــرکت ها این واحدها اقدام به صدور 
فاکتورهای صوری می کردند که با بازرسی های صورت 

گرفته این تخلفات محرز شده است .
رئیس اداره تعزیرات حکومتی شهرســتان کاشان با 
بیان اینکــه متخلفان تاکنون جریمه های ســنگینی 
متحمل شدند، خاطرنشان کرد: با پرونده های تشکیل 
شده تاکنون متخلفان ۱5۰ میلیارد ریال جریمه شدند 

و برابر قانون با آنان برخورد شد.
وی با بیان اینکه تعزیرات حکومتی شهرستان کاشان 
به صورت مستمر بر اقدامات و عملکردها نظارت دارد، 
گفت: لازم است هر فرد حقیقی یا حقوقی برابر قانون 
اقدام کنند و از این رو هرگونــه تخلف عملکردی برابر 

قانون با آن برخورد می شود.
ابوذری با بیان اینکه شهروندان قبل از اقدامات جوانب 
آن را بررسی کنند، تصریح کرد: برخی شهروندان این 
اقدام را از روی ناآگاهی انجام دادند و همین موضوع 
باعث شــد تا مرتکب تخلف شــده و مشمول جریمه 

سنگین شوند.



رئیس اتحادیه مشاوران املاک اصفهان:

بی  اعتبار شدن قولنامه های عادی یک فرصت است
سید مهدی حجازی، رئیس اتحادیه مشاوران املاک اصفهان گفت: بی  اعتبار شدن قولنامه های عادی 
یک مزیت و فرصت محسوب می شــود. ولی این فرصت نیازمند قوانین گسترده و زیرساخت های 
لازم است زیرا قوانین فعلی در بازار مسکن یکدیگر را هم پوشانی نمی کنند و اکنون ابهامات بسیاری 
برای فعالان این بازار وجود دارد. به گزارش »ایراسین«، طرح »الزام به ثبت رسمی معاملات اموال 
غیرمنقول« پیش تر دو بار از سوی شورای نگهبان رد و خلاف شرع تلقی شده بود. در نهایت مسئولیت 
تعیین سرنوشت این طرح به مجمع تشخیص مصلحت نظام واگذار شد تا اواسط پاییز ۱۴۰۲ این طرح 
در مجمع تشخیص مصلحت نظام به تصویب برسد و اعتبار از معاملات غیررسمی اموال غیرمنقول 
یا معاملات قولنامه ای در بازار مسکن سلب شــود. موافقان این طرح بر این باورند حذف معاملات 
قولنامه ای و اجباری شدن صدور سند رسمی به شفافیت بیشتر نقل و انتقالات در بازار مسکن کمک 
می کند و مانعی بر سر راه تخلفات در این بازار محسوب می شود. در مقابل برخی از واسطه ها در بازار 
مسکن نسبت به بی اعتبار شدن قولنامه های عادی ابراز ناراحتی می کنند و مدعی اند با تصویب این 
قانون سرنوشت اکثر فعالان بازار مسکن در اهاله ای از ابهام قرار گرفته است. سید مهدی حجازی، 
رئیس اتحادیه مشــاوران املاک اصفهان در رابطه با بی اعتبار شدن اسناد غیررسمی و قولنامه های 
عادی در بازار مسکن به خبرنگار »ایراسین« گفت: به نظر بنده بی اعتبار شدن قراردادهای عادی و به 
اصطلاح دستی یک مزیت محسوب می شود و هیچ گونه تهدیدی نخواهد بود بلکه به نوعی یک فرصت 
به شمار می رود. ولی مشــکلات زیادی در این حوزه وجود دارد که باید ابتدا راه حلی برای آنها در نظر 
گرفت. این مقام صنفی معتقد است قوانین فعلی در بازار مسکن نیازمند بازنگری است، وی دراین باره 
توضیح داد: مشکل اصلی مشاوران املاک قوانین ضد و نقیض در این بازار است. ما طی سال های 
گذشته شاهد راه اندازی سامانه های مختلفی در رابطه با انعقاد معاملات در بازار مسکن بوده ایم که 
هر کدام کارکردی خلاف یا متفاوت با یکدیگر دارند. در واقع قوانین فعلی در بازار مســکن یکدیگر را 
هم پوشانی نمی کنند. حجازی با اشاره به راه اندازی سامانه های مختلف در بازار مسکن بیان کرد: ابتدا 
سامانه ثبت معاملات و املاک کشور راه اندازی شد که با گذشت مدتی شاهد کمرنگ شدن این سامانه 
و روی کار آمدن سامانه خودنویس بودیم. این در حالی است که ماده ۱۸ قانون جهش تولید مسکن 
بر اعتبار سامانه معاملات املاک و مستغلات کشور تأکید می کند. به عبارت ساده تر مشاوران املاک و 
معامله گران در بازار مسکن سردرگم شده اند و قوانین نیاز به ادغام و هم پوشانی دارند تا چالش های 
موجود برطرف گردد. در انتها رئیس اتحادیه مشاوران املاک اصفهان تأکید کرد: بنده همچنان بی اعتبار 
شدن اسناد عادی در بازار مســکن را یک فرصت می دانم ولی این فرصت نیازمند قوانین گسترده و 
زیرساخت های لازم است، در غیر این صورت قابلیت اجرای این طرح زیر سئوال خواهد رفت و ابهامات 

بسیاری برای فعالان این بازار وجود خواهد داشت.

۲۵ درصد واردات افغانستان از ایران است
رایزن بازرگانی ایران در افغانستان گفت: افغانســتان بیش از ۸۰ درصد نیاز های بازار خود را از طریق 

واردات تأمین می کند که واردات از ایران ۲۵ درصد از این میزان را تشکیل می دهد. 
حسین روستایی، در نشست فرصت ها و چالش های بازار افغانستان، گفت: ایران در چهار ماهه اول 
امسال بیش از ۷۲۴ میلیون دلار صادرات به افغانستان داشته که نسبت به مدت مشابه سال گذشته 
۲۸ درصد افزایش داشته است. وی با اشاره به اولویت های واردات افغانستان از جمله مواد غذایی، 
کشاورزی، سوخت، کالاهای اساســی مانند آرد، روغن، تخم مرغ، جوجه یک روزه، دارو، تجهیزات 
پزشکی و تجهیزات ســاختمانی، افزود: برقراری امنیت سراسری و اســتقرار حاکمیت مرکزی در 
افغانستان طی دو سال گذشته، شرایط تجارت با این کشور را بهبود بخشیده است. روستایی با اشاره 
به اینکه اگر ایران برای حضور در بازار افغانستان برنامه ریزی نکند، خیلی زود رقبایی مانند قطر، امارات، 
ترکیه، پاکستان و چین جایگزینان خواهند شد، افزود: افغانستان بیش از ۸۰ درصد نیازهای بازار خود 

را از طریق واردات تأمین می کند که واردات از ایران ۲۵ درصد از این میزان را تشکیل می دهد.

ایران با داشتن یکی از غنی  ترین منابع معدنی جهان، 
نقشی اساسی در تأمین مواد اولیه صنعتی و اقتصادی 
ایفا می  کند؛ با اینکه ســهم ایران از خشــکی  های دنیا تنها یک درصد 

است، این کشور ۷ درصد از ذخایر معدنی جهان را در اختیار دارد.
این آمار بیانگر موقعیت ممتاز ایران از نظر منابع طبیعی است اما سهم 
معدن در تولید ناخالص داخلی کشور کمتر از یک درصد است که نشان  
دهنده وجود چالش  ها و موانــع متعدد در بهره  بــرداری بهینه از این 

منابع است.
یک کارشــناس امور معادن در گفت و گو با »بــازار« می گوید: ایران با 
داشــتن بیش از ۶۰ میلیارد تن ذخایر قطعی مواد معدنی، یکی از ۱۵ 
کشور برتر جهان از نظر ذخایر معدنی اســت، ارزش این ذخایر بالغ بر 
۸۰۰میلیارد دلار تخمین زده شده است و این منابع شامل انواع مختلفی 

از مواد معدنی است در صنایع مختلف کاربرد دارند.
مهرداد احمدی با بیان اینکه بســیاری از معادن ایران با فناوری  های 
قدیمی و ناکارآمد اســتخراج می  شــوند که باعث کاهش بهره  وری و 
افزایش هزینه  ها می  شــود، می افزاید: به روزرســانی و استفاده از 
فناوری  های نوین می  تواند به بهبــود کارایی و کاهش هزینه  ها کمک 
کند. این کارشــناس امور معادن با اشــاره به مشــکلات زیرساختی 

اظهارمی کند: نبود زیرساخت های مناسب برای حمل و نقل و فرآوری 
مواد معدنی، یکی دیگر از موانع مهم در توســعه بخش معدن اســت 
و دریافت مجوزها بــرای انجام فعالیت  های معدنــی، باعث طولانی 
شــدن فرآیندهای مرتبط و افزایش هزینه  ها می شــود کــه در این 
 ارتباط ساده ســازی قوانین و کاهش بوروکراســی می تواند به جذب 

سرمایه  گذاری  های بیشتر و توسعه بخش معدن کمک کند.

وضعیت اصفهان از نظر ذخایر معدنی
احمدی تصریح می کند: در این میان، اســتان اصفهان به عنوان یکی 
از مهم ترین اســتان های صنعتی و معدنی ایران، دارای ذخایر معدنی 
قابل توجهی است و با داشتن معادن بزرگ سنگ آهن، نقش مهمی 

در تأمین مواد اولیه صنایع فولاد کشور دارد.
وی با اشاره به اینکه معادن در اقتصاد اصفهان نقش بسیار مهمی ایفا 
می کنند، می افزاید: صنایع مرتبط با استخراج و فرآوری مواد معدنی، 

اشتغال  زایی قابل توجهی را در این استان ایجاد کرده اند.
این کارشــناس امور معادن تصریح می کند: همچنین، صادرات مواد 
معدنی و محصــولات مرتبط بــا آن، منبع درآمد مهمی برای اســتان 
اصفهان محســوب می  شــود؛ با این حــال، چالش  های مشــابه با 

مشکلات کلان کشوری در بخش معدن، در اصفهان نیز وجود دارد.
در این ارتبــاط رئیس خانه صنعــت، معدن و تجارت ایران و اســتان 
اصفهان با اشــاره به ضرورت بهبود وضعیت بخش معدن در گفت وگو 
با »بازار« می گوید: برای بهره بــرداری بهینه از منابع معدنی و افزایش 
ســهم معدن در تولید ناخالص داخلی، باید اقداماتی اساســی انجام 
شــود. عبدالوهاب ســهل آبادی با بیــان اینکه ارتقــای فناوری های 
اســتخراج و فرآوری مواد معدنی می تواند بهــره وری را افزایش داده 
و هزینه ها را کاهش دهد، تأکید می کند: ســرمایه گذاری در تحقیق و 
توسعه )R&D( و اســتفاده از فناوری  های نوین مانند فناوری  های 
دیجیتال و هوش مصنوعی می  تواند به بهبود فرآیندهای معدنی کمک 
کند. وی یکی دیگر از چالش های بخــش معادن را آموزش و نیروی 
انسانی متخصص می  داند و اضافه می  کند: سرمایه  گذاری در آموزش 
و تربیت نیروی انسانی متخصص، می تواند به بهبود مدیریت و کارایی 
در بخش معدن منجر و ایجاد دوره های آموزشی تخصصی و همکاری 
با دانشــگاه  ها و مراکز تحقیقاتی می تواند به تربیت نیروی کار ماهر و 

متخصص کمک می کند.

توسعه بازارهای صادراتی و منبع درآمد جدید برای استان ها
رئیس خانه صنعت، معدن و تجارت ایران و استان اصفهان در گفت و 
گو با »بازار«، نقش استان اصفهان در تأمین مواد اولیه صنایع مختلف 
کشور را کلیدی دانست و  می گوید: اصفهان با دارا بودن ذخایر معدنی 
متنوع و قابل توجه در حوزه های مختلف از جمله ســنگ آهن، مس، 
زغال سنگ، سنگ های ساختمانی و بوکسیت، نقش تعیین کننده ای 

در کشور دارد.
وی بهره برداری بهینه از این ذخایر و افزایش تولید نیازمند بهبود فناوری  
ها، سرمایه گذاری  های جدید و توســعه زیرساخت  های لازم برشمرد 
و گفت: توســعه بازارهای صادراتی برای استفاده از این ظرفیت عظیم 
خدادادی ضرورتــی انکارناپذیر دارد؛ موضوعی کــه تاکنون کمتر مورد 

توجه بوده است.
سهل آبادی با تأکید بر اینکه بازاریابی و توسعه بازارهای صادراتی برای 
محصولات معدنی، می تواند منبع درآمد جدیدی را برای اســتان  ها و 
کشور فراهم کند، می گوید: ایجاد توافق  نامه  های تجاری با کشورهای 
مختلف و حضور فعال در نمایشگاه  ها و رویدادهای بین المللی نیز در 

توسعه بازارهای صادراتی بسیار کمک کننده است.
با توجه به ظرفیت های عظیم معدنی در اســتان اصفهان که بسیاری 
از آنها مغفول مانده اســت، اقداماتی نظیر بهبود فرایندهای استخراج، 
ارتقای فناوری های فرآوری، توســعه زیرســاخت های حمل و نقل و 
تســهیل قوانین می تواند به افزایش بهره وری و رشد اقتصادی استان 
اصفهان کمک کند. همچنین با توجه به پتانســیل های بالای استان، 
توسعه بازارهای صادراتی و افزایش ارزش افزوده محصولات معدنی 
می تواند به تحقــق اهداف اقتصادی و صنعتی اســتان اصفهان کمک 

شایانی کند.

مدیر روابط عمومی فــولاد مبارکه گفت: الگوی جدید مســئولیت اجتماعی 
فولادمبارکه ذیل طرح پیشرفت و آبادانی مناطق با همراهی و مشارکت مردم 
بر اساس ظرفیت ها و استعدادهای مناطق در حال پیاده سازی است و تلاش 
می شود تا تداوم این طرح ها وابسته به حضور فولاد مبارکه نباشد و مردم خود 
در ادامه مسیر پیش قدم باشند و به نوعی نقش فولاد مبارکه به عنوان تسهیلگر 

و پیشران مسائل است.
به گزارش»ایراسین«، محمدجواد براتی، مدیر روابط عمومی فولاد مبارکه در 

حاشیه بازدید از هنرستان پیشرفت شهرستان هرند اظهار کرد: رصد و بررسی 
پروژه هایی که ذیل الگوی جدید مسئولیت اجتماعی فولاد مبارکه آغاز شده 
و در مرحله اجرا و ثمردهی است در دستور کار مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه 
قرار گرفته تا با توجه به ملاحظات و ضرورت های موجود، به فراگیری این طرح 
و الگوی جدید مســئولیت اجتماعی جامه عمل بپوشاند. وی افزود: در واقع 
این الگو ذیل طرح پیشرفت و آبادانی مناطق با همراهی و مشارکت مردم بر 
اساس ظرفیت ها و استعدادهای مناطق در حال پیاده سازی است که با شعار 
»پیشرفت را مردم رقم می زنند«، تلاش می شود تا تداوم این طرح ها وابسته 
به حضور فولاد مبارکه نباشــد و مردم خود در ادامه مسیر پیش قدم باشند. 
براتی با بیان اینکه نیازسنجی ها با همکاری کانون های پیشرفت در هر منطقه 
صورت می گیرد، گفت: هر روستا یک کانون پیشرفت شامل نخبگان، مسئولان 
و افراد اثرگذار هر روستا دارد و بر اساس نیازهای منطقه و نظام مسائل منطقه 
اولویت بندی را انجام می دهد. بر اساس این اولویت بندی، برنامه ریزی طرح 
و پروژه ها برای آموزش، توسعه و تثبیت اشــتغال صورت می گیرد و به نوعی 
نقش فولاد مبارکه به عنوان تســهیلگر و پیشران مســائل است. مدیر روابط 
عمومی فولاد مبارکه با اشاره به راه اندازی هنرستان پیشرفت و کشت گلخانه 
هیدروپونیک، گفت: این طرح به عنوان پایلوت در منطقه هرند باهدف آموزش 

شیوه های نوین کشاورزی اجرایی شده است.

مدیر روابط عمومی فولاد مبارکه:

فولاد مبارکه، تسهیلگر نظام مسائل شهرستان هاست

خبر روز

کارشناس بازار خودرو:

انتقال رکود بازار خودرو به دولت چهاردهم
مسیح فرزانه، کارشناس بازار خودرو می گوید: اکنون کسبه بازار بیش از هر زمانی در تلاش اند چراغ 
کسب خود را روشــن نگه دارند چراکه رکود بازار خودرو به دولت چهاردهم انتقال یافته است. اگر 
دولت چهاردهم تمایل به بازنگری و تغییر سیاست های اقتصادی داشته باشد، تا پایان شهریورماه 

تغییری در بازار خودرو ایجاد نخواهد شد. 
به گزارش »ایراســین«، قیمت ها در بازار خودرو در دوران پساانتخابات سوار بر موج کاهشی شد و 
بازار خودرو تابستانی سرد و راکد را سپری می کند. اگرچه انتشــار اخباری درباره احتمال تشدید 
تنش های منطقه از اواسط هفته گذشته سبب نوســانات هیجانی در بازار غیر رسمی دلار شد. ولی 
پس از مدت کوتاهی هیجانات در این بازار فروکش کرد و تأثیری بر بازار چهارچرخ ها نداشت تا روند 

نزولی قیمت ها در بازار خودرو ادامه یابد.
مسیح فرزانه، کارشناس بازار خودرو درباره وضعیت فعلی این بازار به »ایراسین« می گوید: در حال 
حاضر رکود بسیار شدیدی بر بازار خودرو حکم فرماست و برای بنده که سابقه حضور بیش از ۲۰ سال 
در بازار خودرو را داشته ام، چنین رکودی بی سابقه اســت. این رکود متعلق به سال جاری نیست و 
نتیجه سیاست گذاری های چهار سال گذشته است. سیاست گذاران طی سال های گذشته به اتخاذ 
سیاست های انقباضی پولی جهت کنترل تورم در بازارهای مختلف از قبیل خودرو، مسکن و… روی 
آوردند که ابتدای سال جاری نیز شــاهد اجرای این تصمیمات بودیم. اتفاقات سیاسی و برگزاری 

انتخابات ریاست جمهوری به شدت به رکود بازار خودرو افزود.
فرزانه اضافه می کند: زمانی که دولتی باید کابینه خود را تحویل دهد، به حفظ یکسری از شاخص ها 
می پردازد چرا که این شاخص ها در تاریخ ثبت می شود، برای نمونه در تاریخ گفته می شود که دولت 
X دلار را با چنین نرخی به دولت Y تحویل داد یا نرخ تورم در بازار مسکن، خودرو و… در دولت x به 
چه میزانی بود. از این رو سیاست گذار در آســتانه انتخابات ریاست جمهوری جهت کنترل موقتی 
قیمت ها در بازار خودرو سیاست های انقباضی را به کار گرفت. سیاست های انقباضی نیز در شرایط 

فعلی اقتصاد ما همانند مسکن عمل می کند و دردها را به صورت مقطعی تسکین می بخشد.

دنده عقب قیمت ها در بازار خودرو
بررســی های میدانی از بازار خودرو نشــان می دهد قیمت اکثر خودروهای داخلی از ابتدای هفته 
گذشته نزولی بود و تنها تعداد انگشت شماری از اتومبیل ها مانند اکستریم VX و جک J۴ آپشنال 
افزایش قیمت تجربه کردند. قیمت خودرو روز ۱۹ مرداد ۱۴۰۳ با توجه به تعطیلی بازار خودرو بدون 
تغییر باقی ماند تا کوییک S دنده ای با افت قیمت ۷ میلیون تومانی در طول هفته گذشــته با بهای 
۴۱۵ میلیون تومان معامله شود. قیمت شــاهین G طی روزهای اخیر ۸ میلیون ریخت و به ۷۱۴ 
میلیون تومان رسید.  طبق توضیحات این کارشناس بازار خودرو سیاست های انقباضی قادر به کنترل 
قیمت خودرو در کشور ما طی بلند مدت نیست و تورم مانند سال گذشته با سرعت و شدت بیشتری 
بازخواهد گشت. وی ادامه می دهد: از سوی دیگر شاهد جا ماندن تورم تولید از تورم بازار هستیم، به 
عبارت ساده تر خودروساز طی سال های گذشته آنطور که باید قیمت تولیدات خود را به واسطه کنترل 
دستوری قیمت گذار افزایش نداد. البته صحبت هایی به گوش می رسد که دولت از اردیبهشت ۱۴۰۲ 
قیمت خودرو را ثابت نگه داشته است. ولی در عمل مشــاهده می کنید خودروسازان به بهانه های 

مختلف مانند تغییر استاندارد، ایمنی، آپشن و امثال آن قیمت تولیدات خود را بالا برده اند.
این کارشــناس بازار خودرو با پیش بینی رکود در بازار خودرو تا پایان تابســتان، تأکید می کند: به 
اعتقاد بنده رکود بازار خودرو از دولت ســیزدهم به دولت چهاردهم انتقال یافته اســت زیرا دکتر 
پزشکیان باید طی روزهای آینده هیئت وزیران خود را معرفی کند، رأی اعتماد دریافت کنند و سپس 
مدیران بخش های مختلف انتخاب شوند. از این رو دولت چهاردهم اگر تمایل به بازنگری و تغییر 
سیاست های اقتصادی هم داشته باشد، تا پایان شهریورماه تغییری در بازار خودرو ایجاد نخواهد 

شد و بازنگری سیاست ها اقتصادی در دولت جدید زمان بر است.

اخبار

گزارش

معاون حسابرســی مالیاتی اصفهان گفت: آشنا نبودن بیشتر مردم با قوانین 
و مقررات از مهمترین چالش های امور مالیاتی استان است و فرهنگ سازی 
و آموزش می تواند این مســئله را برطرف کند. به گزارش »ایراسین«، مظاهر 
سعیدی افزود: رسانه ها نقش مهمی در تبیین قوانین و مقررات مالیاتی برای 
مردم دارند و لازم اســت از ظرفیت آنها به خوبی در این زمینه استفاده شود. 
وی ادامه داد: بدون تردید اگر مؤدیان شاهد هزینه کرد مالیات پرداختی برای 

توسعه و آبادانی استان باشند، فرایند مالیات سِتانی آسان تر خواهد شد. 
ســعیدی با بیان اینکه اداره کل امور مالیاتی اصفهان با وصول مالیات، حدود 
۹۸ درصد بودجه استان را تأمین می کند، تصریح کرد: این بخش ایفاگر نقشی 

مهم در اقتصاد استان است. 
وی گفت: اداره کل مالیاتی استان در چهار ماه نخست امسال افزون بر ۴۳هزار 
میلیارد ریال عوارض به حساب شهرداری ها و دهیاری های استان واریز کرده 
که این رقم نسبت به مدت مشابه سال گذشــته حدود ۱۴ درصد رشد داشته 

است.
سعیدی خاطرنشــان کرد: امور مالیاتی در استان و کشــور در مرحله گذار از 
سیستم سنتی به هوشمند بوده که در آن نقش داده ها پررنگ تر از گذشته شده 
است و استفاده از بانک های اطلاعاتی قابل اســتناد در اولویت قرار دارد. وی 
افزود: از زمان اجرای نخستین قانون مالیات های مستقیم که مبتنی بر سابقه 
و سلیقه مؤدیان بود، لزوم تغییر روش های محاسبه مالیات و مالیات ستانی 

احساس می شد زیرا این روش ها نمی توانست چندان عادلانه باشد.
وی تصریح کرد: مالیات ستانی در سال های گذشته همواره در حال تحول بوده 
و در سازمان امور مالیاتی شاهد تغییر آن به مالیات الکترونیک )E-tax( و 

سپس مالیات هوشمند )I-Tax( بوده ایم.
این کارشناس با بیان اینکه سیستم مالیات هوشمند به سوابق توجه کمتری 
داشته و بیشــتر بر داده محوری تمرکز دارد، تأکید کرد: این روش به عدالت 
نزدیک تر است و انتظار می رود رسانه ها بتوانند با فرهنگ سازی، زمینه عبور از 

این دوران گذر را فراهم کنند.

آشنا نبودن مردم با قوانین از مهمترین چالش های امور مالیاتی اصفهان است
 وزیر نیرو:

۱۲ میلیون مشترک پاداش 
صرفه جویی دریافت کردند

وزیر نیرو گفــت: از ابتدای خرداد امســال تا 
کنون ۱۲ میلیون مشترک صنعت برق، پاداش 

صرفه جویی دریافت کرده اند. 
علی اکبــر محرابیان با اشــاره بــه افزایش 
بی سابقه دمای هوا در کشــور و به دنبال آن 
ثبت رکوردهای بالای مصرف برق اظهار کرد: 
وقتی فشار زیادی به شبکه سراسری برق به 
لحاظ افزایش تقاضای مصرف وارد می شود، 
خطوط و پست ها اشباع می شوند و در چنین 
شرایطی احتمال بروز حادثه و ایجاد مشکل 
در فرایند برق رســانی افزایش می یابد. وی 
افزود: تقاضای مصرف برق ایران در حالی به 
۸۰ هزار مگاوات رسیده که اوج مصرف ترکیه 
هم اکنون حدود ۵۰هزار مگاوات است و کشور 
صنعتی و بزرگ آلمان با حجم وسیع سرمایه 
گــذاری، ۸۰هزار مگاوات مصــرف برق دارد. 
محرابیان اظهار کرد: کاهــش مصرف برق و 
کاهش فشار روی شبکه نه تنها امکان تأمین 
برق برای همه هموطنــان را فراهم می کند، 
بلکه احتمال بروز حادثه در شبکه سراسری به 

شدت کاهش می دهد. 
وزیر نیرو در بخش دیگری از سخنان خود به 
تفاوت ۳۵ هزار مگاواتی مصرف برق فصل گرم 
و سرد سال اشاره کرد و افزود: در فصل گرم به 
دلیل وارد مدار شدن سامانه های سرمایشی 
مصرف برق به شــدت افزایــش می یابد که 
به دنبال کاهش دمای هــوا در نقاط مختلف 
کشــور به مرور کاهش می یابد. محرابیان با 
اعلام اینکه از ابتدای خــرداد تاکنون بالغ بر 
۱۲میلیون مشترک معادل ۴۰ درصد مشترکان 
ضمن کاهش مصرف برق خود نسبت به سال 
گذشته پاداش صرفه جویی دریافت کرده اند، 
اضافه کرد: در کنار مشترکان دارای مدیریت 
مصرف و صرفه جویی که تعدادشان بسیار زیاد 
است، مشترکان پرمصرف و بد مصرفی داریم 
که اگرچه تعدادشان کم است ولی به شدت 
مصارف بالایی دارند و شــرکت توانیر موظف 
شده اســت، پس از اعلام هشــدارهای لازم 

نسبت به قطع برق آنها اقدام کند.
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GDP اصفهان غنی از ذخایر معدنی، فقیر در سهم

رنج و گنجِ معدن!
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ماجرای تخریب مسجد کازرونی اصفهان چیست؟

قصه هزار و یکشبِ تخریب و توقف!
»ایرنا« نوشــت: عملیات تخریب از داخل شبســتان مســجد واجد 
ارزش کازرونــی صبح جمعه ۱۹ مرداد منجر بــه تخریب بخش هایی 
از شبستان و کاشیکاری محراب شبســتان این اثر شد؛ این در حالی 
 اســت که میراث فرهنگی اصفهان گفتــه، هیئت امنــا مجوزی برای 

هیچ گونه اقدامی در این مسجد نداشته است.
به گزارش »ایرنا«، آن طور که اهالی محله عباس آباد و فعالان میراث 
فرهنگی به »ایرنا«گفته اند از صبح روز جمعه درِ مســجد کازرونی به 
روی اهالی بســته و اعلام شــد که این مکان تا اطلاع ثانوی به دلیل 

تعمیرات تعطیل است .
با شــنیده شــدن صدای هیلتی و تخریب ها، اهالی محــل، میراث 
فرهنگی اصفهان را در جریان این اقدامات قرار دادند و یگان حفاظت 

به همراه شهرداری منطقه یک در محل حاضر و وارد مسجد شدند.
یکی از اهالی خیابان عباس آباد در همین پیوند به »ایرنا« گفت: چند 
کارگر صبح وارد مسجد کازرونی شــدند و صدای تخریب با هیلتی از 
داخل شبستان شنیده شــد اما ما هیچ دسترســی به داخل مسجد 

نداشتیم.
بهرام صدر افزود: تنها راهی که می شد از شرایط داخل باخبر بشویم و با 
عکس این اقدامات را مستند کنیم از طریق پشت بام یکی از همسایه 

 ها بود که متأسفانه منزل نبودند.
به روایت این شاهد عینی ۳۰ نفر از اهالی محل پشت در مسجد تجمع 

کردند اما در مسجد به روی اهالی باز نشد. 
وی گفت: یــگان حفاطت میراث فرهنگی و شــهرداری پس از باخبر 
شدن در محل حاضر شدند و توانستند وارد مسجد شوند اما کاشیکاری 
محراب مسجد توســط کارگران تخریب شده اســت .صدر گفت: هم 
اکنون عملیات تخریب از سوی یگان حفاظت متوقف شده و قرار بود 

هیئت امنا روز شنبه)دیروز( به میراث فرهنگی مراجعه کنند.
سخنگوی اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان 
اصفهان نیز به »ایرنا« گفت: شــهرداری منطقه یک هفته گذشــته به 
میراث فرهنگی اعلام کرد که بدون مجوز میراث و تصویب طرح هیئت 
امنا هیچ گونه مجوز ساخت و سازی در این مسجد واجد ارزش صادر 

نمی کند.
شهرام امیری افزود: میراث  فرهنگی هنوز در رابطه با طرح هیئت امنا 

هیچ تصمیمی نگرفته و مجوزی صادر نکرده است.
وی گفت: هیئت امنا در زمان دکتر ایزدی )مدیر سابق میراث فرهنگی 

اصفهان( طرحی را به میراث ارائه کرده که هنوز تصویب نشده است.
وی تأکید کــرد: از این رو هر اتفاقی در مســجد افتاده دخل و تصرف 

هیئت امنا محســوب می شــود. امیری افزود: شــهرداری و میراث 
مجوزی برای هیچ گونه عملیات تخریبی یا ساخت و ساز نکرده است و 
اگر هم هیئت امنا بدون مجوز این دو نهاد اقدام کند قاعدتاً غیرقانونی 

و مورد پیگرد قانونی است.
مرداد ماه ســال گذشــته نیز هیئت امنا اقدام به عملیات تخریب در 
مســجد کرد اما با ورود میراث فرهنگی، این عملیات تخریب متوقف 

شد.
در آن زمــان ۱۱ کارگر تحــت بیمه مســئولیت یک کارفرمــا به مدت 
۳۶۵روز برای انجام کار در مســجد کازرونی به کار گرفته شدند که به 
گفته مقامات اداره کل میراث فرهنگی اصفهان این اقدام برای انجام 

عملیات ساختمانی وسیع و تخریب در این بنا بود.
هم اکنون، میراث فرهنگی عملیات تخریب را متوقف کرده و مســجد 
کازرونی به دلیل تخریب های صورت گرفتــه و امکان ادامه تحرکات 

هیئت امنا به روی نمازگزاران بسته است.
به گزارش »ایرنا«، در ماه های گذشــته، برخی فعالان و کارشناســان 
میراث فرهنگی ابراز نگرانی کردند که اداره کل میراث فرهنگی اصفهان 
با طرح ارائه شده از سوی هیئت امنای مسجد کازرونی موافقت کرده و 
به نوسازی شبستان این مسجد چراغ سبز نشان داده است؛ اما مدیر 
اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی در واکنش به این 

خبر اعلام کرد: با توجه به بروز برخی نگرانی های دوستداران فرهیخته 
میراث فرهنگی اصفهان درخصوص وضعیت مسجد کازرونی و با توجه 
به هماهنگی انجام شده با همکارانم در حوزه میراث فرهنگی اداره کل، 
هرگونه نوسازی و بهســازی و حتی مرمت این مسجد پس از ارائه و 

بررسی طرح و اظهار نظر این اداره کل امکان پذیراست.
مسجد کازرونی یکی از مســاجد معاصر اصفهان در محله عباس آباد 
است که به دست علی اکبر کازرونی بنا شد. این مسجد وقف نیست و 

در تملک خانواده کازرونی قرار دارد.
معماری دوره گذار و حفظ تداوم معماری گذشته در مسجد کازرونی، 
چرخش هنرمندانه شبستان این مســجد رو به قبله و همچنین آثار 
کاشی کاری و خطاطی آن به خط نستعلیق از ویژگی های بارز این اثر 

تاریخی است.
همچنین این مسجد بخشی از خاطره جمعی مردم اصفهان را در خود 
محفوظ دارد و افرادی که نماز در محراب این مســجد اقامه کرده اند 
افرادی چون حاج آقا رحیم ارباب استاد علم فقه، حاج میرزا علی آقای 
شیرازی از عرفای بزرگ ایران و مرحوم حاج شیخ حسن نجف آبادی 

از علمای بزرگ بوده اند.
همه این ویژگی ها موجب شده تا به عقیده کارشناسان این اثر واجد 

ارزش تاریخی و ثبت در فهرست آثار ملی باشد.

 مدیر پایگاه جهانی لوت: 

حتییکتذکرازیونسکونداشتهایم
مدیر پایگاه جهانی میراث لوت گفت: در ارزیابی های سالانه سازمان یونسکو سازمان ملل، در میان 
بیابان های ثبت جهانی، تاکنون حتی یک تذکر هم نداشته ایم.  به گزارش »ایرنا«، طی هفته های 
گذشته رسانه ها از قوا رئیس مرکز تحقیقات بین المللی بیابان دانشگاه تهران از مخاطرات فعالیت 
آفرودســواران در پهنه های کویری، آســیب های وارده و خطر اخراج این میراث طبیعی جهانی از 
فهرست یونسکو خبر داده بود. به همین دلیل خبرگزاری »ایرنا« برای اطلاع از کم و کیف این موضوع 
با مدیر پایگاه میراث جهانی بیابان لوت به صحبت نشســت؛ اما این مســئول در عین حال منافع 
آفرودســواران را بر مضرات آن ارجح می داند؛ هرچند مدیران میراث بر ساماندهی نحوه فعالیت 

آفرودسواران، نظارت بر آنها و نیز جلوگیری از فعالان فاقد مجوز تأکید دارند.
 معین افضلی روز شــنبه در گفت و گو بــا خبرنگار »ایرنا« عنــوان کرد: البته ایــن موضوع دلیلی 
نمی شود که کوتاهی ها و کم توجهی ها نادیده گرفته شــود و اگر بیابان لوت برای کشور مهم است 
برای آن باید وقت و اعتبار بیشتری باید گذاشته شود. وی با اشاره به نگرانی از حضور آفرودسواران 
در کویر خاطر نشان کرد: در سال های اخیر ورود بی رویه خودروهای آفرودی به بیابان لوت در استان 
کرمان را نداشته ایم و تمامی فعالیت های آفرودی فقط با دریافت مجوز از اداره کل میراث فرهنگی 
استان ممکن است. افضلی تأکید کرد: شاید برخی افراد بدون مجوز وارد کویر لوت شوند، اما تعداد 

آنها بسیار کم است. 
مدیر پایگاه میراث  جهانی بیابان لوت تصریح کرد: تعداد خودروهای آفرودی که در یک مسیر بیابان 
لوت بخواهند وارد شوند، نباید بیشتر از هفت خودرو باشد، باید حتماً در همان مسیر حرکت کنند و 
ردیاب ماهواره ای)GPS( هم نصب کنند تا بتوانیم کنترل روی خودروها داشته باشیم. وی ادامه 
داد: آفرود از شاخه های گردشگری ماجراجویانه است و می تواند درآمدزایی خوبی به همراه داشته 
باشد، حتی محققان، کارشناســان و متولیان حوزه کویر نیز برای ورود به این منطقه از خودروهای 
آفرود استفاده می کنند. افضلی با اشاره به اینکه بحث آفرود از منافع مهم گردشگری بیابان جهانی 
لوت است تصریح کرد: بسیاری از گردشگرانی که در حوزه آفرود فعالیت دارند دوره های گردشگری 
اکوتوریسم را فرا گرفته اند، گردشگری مسئولانه را دنبال می کنند و گردشگری استاندارد را انجام می 

دهند که در این بین، استان کرمان در این حوزه پیشگام است. 
به گزارش »ایرنا« دشت لوت بیابان وسیع ماســه ای و ریگی واقع در جنوب شرقی کشور است و 
حدود ۱۰ درصد وسعت کشورمان را در بر گرفته که بخشی از آن به مساحت ۸۰ هزار کیلومتر در محدود 
ثبت جهانی قرار می گیرد و بین استان های کرمان، سیستان و بلوچستان و خراسان جنوبی قرار دارد.

جریمهماندگاریخودروهایسرزمیناصلیدرکیش
۷۰درصدکاهشیافت

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش با اعلام اینکه جریمه ماندگاری خودروهای دارای پلاک ملی 
سرزمین اصلی در جزیره کاهش یافت، گفت: طی رایزنی با دبیرخانه شورای عالی مناطق آزاد این 
میزان جریمه تا ۷۰ درصد کاهش یافت. به گزارش »ایرنا«، رحیم ســرهنگی اظهار کرد: این میزان 

تخفیف فقط در سال ۱۴۰۳ قابلیت اجرایی دارد و پس از آن به حالت عادی خود بازخواهد گشت.
وی همچنین با اشاره به تحمیل هزینه های کلان به کیشوندان در قالب جریمه ماندگاری خودروهای 
سرزمین اصلی در جزیره، بیان کرد: این میزان نه تنها در ســال جدید افزایش نخواهد یافت، بلکه 
شامل تخفیف نیز خواهد شد. مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش همچنین با اعلام اینکه مجوزهای 
لازم برای واردات خودرو به جزیره صادر شده و هیچ مشــکلی در ارائه مجوز به درخواست کنندگان 
جدید وجود ندارد، بیان کرد: با تدابیر اندیشیده شــده هیچ رانتی را در بحث واردات خودرو شاهد 
نخواهیم بود دخالتی در قیمت گذاری نخواهیم داشت؛ با ورود خودروهای جدید وارداتی به جزیره 

کیش و ایجاد بازار رقابتی، قیمت ها کاهشی خواهد بود.

اخبار

سفیر ایران در یونسکو گفت: به یونسکو اعلام کردیم ســهمیه یک اثر در سال 
برای کشــوری مثل ایران با کشــوری که هیچ اثری ندارد یا کمتر دارد؛ عدالت 

عجیبی است. 
به گزارش »مهر«، روایت ثبت جهانی هگمتانه عنوان نشستی بود که در موزه ملی 
ایران با حضور جمعی از کارشناسان پرونده ثبت های جهانی در موزه ملی ایران 
برگزار شد. هگمتانه چند روز پیش در دهلی نو و در جریان نشست یونسکو با نظر 
اعضا به ثبت رسید. در این نشست احمد پاکتچی سفیر ایران در یونسکو بیان 
کرد: کاری که در فضای میراث جهانی صورت گرفت شبیه به ناوبری یک کشتی 

است. این پرونده یک نمونه ای از کار فرابخشی بود. 
وی گفت: این نوع ثبت ها پایان شیرینی دارند ولی پشت تبریک ها چالش و 
مبارزه ای وجود دارد. دشمنی در طرف مقابل نبود اما ایکوموس تلاش می کند 
که از موضع خــودش کوتاه نیایــد از آن طرف با کمیته ای مواجه هســتیم که 
۲۱کشور عضو دارد برخی از آنها ممکن است که روابط خوبی با ما داشته باشند 

و یا برعکس.

پاکتچی گفت: ما برای اینکه بخواهیم پروژه هگمتانه را پیش ببریم با ۲۰ کشور 
صحبت کردیم تنها کشوری که نتوانستیم با آن ملاقات کنیم جامائیکا بود.

وی افزود: به یونسکو گفتیم سهمیه یک اثر در سال برای کشوری مثل ایران با 
کشوری که هیچ اثری ندارد عدالت عجیبی است. یکی از راهکارهایی که ایران با 
وجود این قانون پیدا کرده ثبت های زنجیره ای است. این یک اشکال هم به وجود 
می آورد یکی از آنها تشدید رقابتهاست. طرح های زنجیره ای مجموعه ای ازالمان 
ها را دارد و ایکوموس به لحاظ پیچیده بودن آن را به طور دقیق بررسی می کند 
بنابراین خیلی از کشورها تنها یک اثر را ثبت می کنند چون هیچ دردسری ندارد.

پاکتچی افزود: در یونسکو سوابق، بیشتر از قوانین حرف می زنند با وجود اینکه در 
مذاکرات دائماً به کشورهای مختلف می گفتیم که دو مرحله ای کردن پرونده ها 

برای ایران یک سابقه می شود.
وی افزود: قرار بود در اجلاس یونسکو کشور قزاقستان شروع کننده بحث باشد 
ولی چند تا از پرونده آنها خوب پیش نرفت و نماینده آنها گفت که ممکن است 

نتوانم خوب دفاع کنم و بهتر است که کشور دیگری شروع کننده بحث باشد.

ســومین دوره جشــنواره نواســارد، به عنوان نمادی دوســتی دیرینه ایران و 
ارمنستان، با حضور شخصیت های فرهنگی و هنری دو کشور، روز ۱۰ اوت مطابق 

با ۲۰ مرداد در شهر سیسیان آغاز شد. 
به گزارش »مهر«، در کنفرانس خبری که برای این برنامه با موضوع جشنواره 
فرهنگ، هنر و غذای ایران در ارمنستان برگزار شد؛ اسدی موحد، رایزن فرهنگی 
ســفارت جمهوری اسلامی ایران؛ آبرســیان، رئیس فدراســیون گردشگری 
ارمنســتان؛ ســدراک مامولیان، رئیس ســازمان غیردولتی توسعه و حفظ 
سنت های آشپزی ارمنستان و دیانا کاراپتیان، مسئول بخش بازاریابی و تبلیغات 
وزارت اقتصاد حضور داشــتند. آپرســیان در این کنفرانس خبری، بر اهمیت 
جشنواره نواسارد در تقویت پیوندهای فرهنگی و گردشگری بین دو کشور تأکید 
کرد و از حمایت های ســفارت ایران در ایروان، سرکنسولگری ایران در قاپان و 
رایزنی فرهنگی تشکر کرد. رئیس فدراسیون گردشگری ارمنستان با اشاره به 
موفقیت دوره های گذشته جشــنواره، بر نقش مؤثر آن در توسعه گردشگری- 
فرهنگی و معرفی جاذبه های گردشگری ایران به گردشگران ارمنی تأکید کرد. 

یکی از بخش های این جشنواره، مسابقه بزرگ آشپزی بین ایران و ارمنستان 
است که با حضور بیش از ۲۰ آشپز از هر کشــور برگزار خواهد شد. این مسابقه 
فرصتی است تا تنوع و غنای آشپزی دو کشور به نمایش گذاشته شود. اسدی 
موحد نیز با اشــاره به حضور گروه های هنری و فرهنگی از استان های تهران، 
اصفهان، همدان، تبریز و خوزســتان، بر تنوع فرهنگی و هنری برنامه های این 
جشنواره تأکید کرد. وی همچنین از حمایت های آقای عابدینی، سر کنسولگری 
ایران در قاپان و آقای مهدی سبحانی، سفیر جمهوری اسلامی ایران در ارمنستان، 
قدردانی کرد. رایزن فرهنگی کشــورمان در ایروان، با بیان اینکه این جشنواره 
فرصتی ارزشمند برای شناخت متقابل فرهنگ ها و آداب و رسوم دو ملت است، 
اظهار کرد: این رویداد با مشارکت فدراسیون گردشگری ارمنستان و با تلاش و 
حمایت های سرکنسولگری ایران در قاپان و سفارت جمهوری اسلامی ایران در 
ارمنستان و رایزنی فرهنگی با مشارکت پنج استان ایران در این رویداد برگزار 
می شود. وی به تشریح برنامه های متنوع امسال پرداخت که شامل برنامه های 

فرهنگی، هنری، ورزشی، آشپزی و معرفی صنایع دستی ایرانی است. 

جشنوارهگردشگری،غذاوصنایعدستیمشترکایرانوارمنستانآغازشدعدالتعجیبیونسکودرقبالسهمیهثبتجهانی!
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مفاد آراء
5/127 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
موضوع ماده ۳ قانون و ماده 1۳ آئین نامــه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 

ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر با آراء صادره هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مستقر در ثبت نیاســر تصرفات مالکانه متقاضی محرز گردیده است لذا 
مشخصات متقاضی و ملک مورد تقاضا به شــرح ذیل جهت اطلاع عموم در دو نوبت به 
فاصله 15 روز آگهی میگردد و در صورتی که افراد نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند از تاریخ انتشــار اولین نوبت آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به اداره ثبت اســناد و املاک نیاسر ارائه و پس از اخذ رســید ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تســلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایی تســلیم نمایند بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکــور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر 
 خواهد شــد همچنین صدور ســند مالکیت مانع مراجعه معترضین بــه محاکم قانونی

 نخواهد بود 
1. رای شماره 140۳۶0۳0224۸000۳20 مورخ 140۳/0۳/17 هیات اول موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک نیاسر تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای حسین علی دوست فرزند قنبر 
نسبت به ششدانگ قطعه زمین مزروعی بمساحت 4۳5۸.57 متر مربع به پلاک شماره 7۳۸ 
فرعی از ۳5 اصلی واقع در بخش ۶ حوزه ثبتی نیاسر. خریداری مع الواسطه از مالک رسمی 

تاریخ انتشار نوبت اول: 140۳/05/0۶    
تاریخ انتشار نوبت دوم: 140۳/05/21     

م الف: 1758802 احسان زارع رئیس اداره ثبت اسناد و املاک نیاسر  
مفاد آراء

5/12۸ آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده 1۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابر رای شماره 140۳۶0۳020۳400۳714 مورخ 140۳/۳/۳1 هیات اول موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک کاشان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای/خانم مریم جلالی پور فرزند 
علی بشماره شناسنامه 1141۸ صادره از اصفهان در ششدانگ یک باب خانه به مساحت 
12۳.۳7 متر مربع مفروز از پلاک 171 فرعی از 2۳ اصلی واقع در بخش 2 کاشان خریداری 

از مالک رسمی آقای مهدی ناجی آبادی  محرز گردیده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ 
انتشــار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 140۳/05/0۶    
تاریخ انتشار نوبت دوم: 140۳/05/21     

م الف: 1758792 محمدعلی ناظمی اشنی رئیس ثبت اسناد و املاک  کاشان
مفاد آراء

5/129 آگهي موضوع ماده ۳ قانــون و ماده 1۳ آیین نامه اجرایــي قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

برابر آراء صادره هیئت موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي 
فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي باغبهادران تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضي 
ذیل محرز گردیده اســت. لذا مشــخصات متقاضي واملاک مورد تقاضا به شرح زیر به 
منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز در روزنامه هاي تعیین شده توسط اداره 
فرهنگ و ارشاد اسلامي لنجان آگهي میشود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضي اعتراضي داشته باشند، مي توانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت 2 
ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک باغبهادران تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایي تقدیم نمایند. 
بدیهي اســت در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض، طبق مقررات سند 

مالکیت صادرخواهد شد. 
1- راي شماره 140۳۶0۳0225۳000171 مورخ 140۳/05/01 آقای لطفعلی میرزائی  
خشوئی فرزند یاری جان  نسبت به ششــدانگ یکبابخانه به مساحت 295/04  متر مربع 
قسمتی از پلاک 2۶2- واقع در خشوئیه باغبادران بخش 9 ثبت اصفهان خریداری شده با 

واسطه از مالک رسمی هاشم اسدی
تاریخ انتشار نوبت اول: 140۳/05/21
تاریخ انتشار نوبت دوم: 140۳/0۶/05

م الف: 1763890 حسین عینی- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک باغبهادران

مفاد آراء
5/1۳0 آگهي موضوع ماده ۳ قانون وماده 1۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي 

واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 
برابر راي شــماره  140۳۶0۳0200700۳1۳۶ هیات  اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک فلاورجان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي  موقوفه ورثه ملا باشــی و فاطمه الفت بتصدی اداره 
اوقاف و امور خیریه فلاورجان در یک قطعه زمین کشاورزی با کاربری زراعی باغی به مساحت 
457۸/9۶ متر مربع پلاک ۸0 فرعی از 447 اصلی واقع در اشترجان خریداری از مالک رسمی 

آقای صادق ملاباشی محرزگردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي میشــود در صورتي که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسلیم وپس از اخذ رسید ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. 
بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 140۳/05/21                        

تاریخ انتشار نوبت دوم: 140۳/0۶/05
م الف: 1764923  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئیس ثبت اسناد و املاک فلاورجان

مفاد آراء
5/1۳1 آگهي موضوع ماده ۳ قانون وماده 1۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي 

واراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي 
برابر راي شــماره  140۳۶0۳0200700۳0۸4 هیات  اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتي اراضي وساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک فلاورجان 
تصرفات مالکانه بلامعــارض متقاضي  آقای حیدرعلی داوری فرزند علی محمد بشــماره 
شناسنامه 27  در یک قطعه زمین کشاورزی با کاربری زراعی باغی به مساحت 1۸۳۳/45 متر 
مربع پلاک ۸ فرعی از 419 اصلی واقع در درچه عابد خریداری از مالک رســمی خانم پروین 

دخت رضوی درچه عابدی فرزند جمال محرزگردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهي میشــود در صورتي که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهي به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسلیم وپس از اخذ رسید ظرف 

مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. 
بدیهي است در صورت انقضاي مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 140۳/05/21                        

تاریخ انتشار نوبت دوم: 140۳/0۶/05
م الف: 1764613  مظاهر عباسي قلعه شاهي رئیس ثبت اسناد و املاک فلاورجان

تحدید حدود اختصاصی
5/1۳2 شماره: 140۳۸5۶0221000۳54۸-140۳/05/15 نظر به اینکه به موجب آراء شماره  
1402۶0۳022100025۸4 و 1402۶0۳02210002590 و 1402۶0۳022100025۸۸ و 
1402۶0۳022100025۸9 و 1402۶0۳02210002591 و 1402۶0۳02210002592 
هیات قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی ششدانگ 
یک قطعه زمین مزروعی با کاربری کشاورزی بمساحت 15۸7۸ متر مربع پلاک ثبتی ۸۶9 
فرعی از 1۳4  اصلی مفروز و مجزی شده از شماره 1۳4 اصلی مزبور واقع در بخش 20 حوزه 
ثبتی جنوب شــرق اصفهان، در مالکیت زینب وندای باصری فرزند سلطانعلی ش.ش 9 و  
علی اکبر وندای باصیری فرزند ســلطانعلی ، ش.ش 1۳  و طاهره وندای فرزند سلطانعلی 
، ش.ش ۳1۶ و ســمیرا وندای باصیری فرزند ســلطانعلی ، ش.ش 22 و معصومه وندای 
باصری فرزند سلطانعلی، ش.ش 45 و حلیمه وندای باصری فرزند سلطانعلی، ش.ش ۸95 
 مســتقر گردید و بلحاظ اینکه پرونده ثبتی مربوط به پلاک اولیه فاقد سابقه تحدید حدود 
می باشد لذا به اســتناد تبصره ذیل ماده 1۳ قانون فوق الذکر و طبق تقاضای مالک تحدید 
حدود ملک مرقوم در روز سه شنبه مورخه 140۳/0۶/20 ساعت 9/۳0 صبح در محل شروع 
و به عمل خواهد آمد و بموجب این آگهی به کلیــه مالکین و مجاورین اعلام می گردد تا در 
روز و ســاعت مقرر در محل حضور یابند و اعتراضات مالکیــن و مجاورین مطابق ماده 20 
قانون ثبت از تاریخ تنظیم صورتمجلس تحدید حدود و فقط تا ۳0 روز پذیرفته خواهد شد و 
معترض طبق ماده ۸۶ آیین نامه قانون ثبت باید از تاریخ تسلیم اعتراض به این اداره ظرف 
یکماه دادخواست خود را به مرجع ذیصلاح قضائی تسلیم و گواهی تقدیم  دادخواست را اخذ 
و به این واحد ثبتی ارائه نماید در غیر اینصورت متقاضی ثبت یا نماینده قانونی وی می تواند 
به دادگاه مربوطه مراجعه و گواهی عدم تقدیم دادخواســت را دریافت و به اداره ثبت تسلیم 
 نماید و اداره ثبت بدون توجه به اعتراض عملیات ثبتی را بــا رعایت مقررات ادامه میدهد. 
تاریخ انتشار: 140۳/05/21  م الف: 1765014 حمیدرضا  خسروي مدیر واحد ثبتي حوزه 

ثبت ملک جنوب شرق اصفهان



معاون محیط  زیست طبیعی و تنوع زیستی سازمان محیط زیست کشور 
گفت: بخشی از مصوبه شورای عالی محیط زیست مبنی بر تغییر مدیریت 
قسمتی از منطقه دنا تا برگزاری جلسات فنی مسکوت می ماند. به گزارش »مهر«، در 
جلسه اخیر شورای عالی محیط زیست که سیزدهم اردیبهشت ماه سال جاری برگزار 
شد، ارتقای سطح حفاظتی منطقه پادنا واقع در سمیرم استان اصفهان به مساحت ۳۰ 
هزار و ۱۳۲ هکتار به عنوان منطقه حفاظت شــده پادنا مطابق نقشه ارائه شده مورد 
تصویب قرار گرفت و مقرر شد با بخشی از منطقه حفاظت شده دنا جمعاً به مساحت 
۶۱ هزار و ۵۰۰ هکتار تحت عنوان منطقه حفاظت شــده پادنا توسط اداره کل حفاظت 
محیط زیست استان اصفهان مورد حفاظت قرار گیرد. در همین ارتباط حسن اکبری، 
معاون محیط زیست طبیعی و تنوع زیستی سازمان محیط زیست کشور در گفت وگو 
با »مهر « اظهار کرد: پیگیری نمایندگان مردم استان کهگیلویه و بویراحمد در مجلس 
و دغدغه هایی که مطرح کردند، باعث شد سازمان محیط زیست اجرای این مصوبه را 
مســکوت بگذارد. وی ادامه داد: نمایندگان مردم کهگیلویه در جلساتی که داشتیم 
 مباحــث خوبــی را توضیــح دادنــد و از وضعیــت اجتماعــی منطقه و مســائل 
محیط زیستی آن اطلاعات خوبی ارائه کردند و به همین دلیل بخشی از مصوبه شورای 
عالی محیط زیست مبنی بر تغییر مدیریت قســمتی از منطقه حفاظت شده دنا از 

استان کهگیلویه به استان اصفهان فعلًا مسکوت است.

ارتقای منطقه پادنای سمیرم برای سازمان محیط زیست مهم است
معاون محیط زیست طبیعی و تنوع زیســتی سازمان حفاظت محیط زیست کشور 
تصریح کرد: اصل مصوبه نیز این طور نبوده است که مدیریت ارتفاعات اصلی و پارک 
ملی دنا به اداره کل محیط زیست استان اصفهان واگذار شود بلکه در آخرین جلسه 
شورای عالی محیط زیســت برای ۳۵ هزار هکتار از ارتفاعات پادنای سمیرم مصوبه 
ارتقای سطح گرفته شد که این برای ما بسیار اهمیت داشت و تلاش سازمان به طور 
کلی روی این مسئله متمرکز بود زیرا منطقه پادنا بخشی مهم بوده و پشتوانه محکمی 
برای ارتفاعات دنا اســت. اکبری افزود: طبق مصوبه شورا قرار بود با ارتقای ۳۵ هزار 
هکتار منطقه پادنا در کنار حدود کمتر از ۳۰ هزار هکتار از عرصه مناطق حفاظت شده دنا، 
یک مجموعه یکپارچه تشکیل شود که اجرای بخش دوم که یکپارچه شدن این منطقه 
بود فعلًا با توجه به مسائلی که نمایندگان مجلس مطرح کردند، مسکوت گذاشته شد. 
وی ابراز کرد: بی تردید تصمیم گیری درباره این مهم در جلسات فنی سازمان اتفاق 
خواهد افتاد و حتماً در آن جلسات از نمایندگان استان کهگیلویه و بویراحمد نیز دعوت 
خواهد شد تا هم مطالبه گری مردم و هم مســائلی را که مد نظر دارند، مطرح کنند. 
معاون محیط زیست طبیعی و تنوع زیستی سازمان محیط زیست کشور اضافه کرد: 
حتی اگر لازم باشد این موضوع در در شورای عالی محیط زیست مطرح شود، مباحث 

فنی نیز دنبال می شود.

تغییر مدیریت استانی مناطق تأثیری بر طرح های انتقال آب ندارد
اکبری خاطرنشــان کرد: به هر حال ضوابط و قوانین این طور نیست که یک منطقه 
تحت مدیریت سازمان محیط زیســت با تغییر مدیریت آن از یک استانی به استان 
دیگر از محیط زیست حذف شود و جابه جایی مدیریت این دو استان در مسائلی مانند 
طرح های انتقال آب و یا واگذاری معدن و … تأثیری ندارد. معاون محیط زیســت 
طبیعی سازمان محیط زیست ضمن رد اظهاراتی مبنی بر اینکه تغییر مدیریت بخشی 

از منطقه دنا با هدف تسهیل اجرای طرح های انتقال آب به اصفهان است، تصریح کرد: 
باید توجه داشت که تصمیم گیری درخصوص این مسائل از جمله طرح های انتقال آب 
و سدسازی و … تابع ضوابطی در سازمان حفاظت محیط زیست کشور است و بخش 
تخصصی در معاونت انسانی سازمان درباره همه این طرح ها تصمیم گیری می کند زیرا 
طرح های اینچنینی مشمول ارزیابی زیست محیطی است و معاونت محیط زیست 

انسانی طی فرایندی تصمیم گیری می کند.

ارتقای منطقه برای اجرای هرگونه طرحی محدودیت ایجاد می کند
اکبری با بیان اینکه قانون، از این استان به آن استان تغییر نمی کند، خاطرنشان کرد: 
باید توجه داشت منطقه ای که ارتقا پیدا کرده است عملًا تا حدودی محدود کنندگی 
ایجاد می کند زیرا منطقه ای که پیش تر شــکار ممنوع بوده اســت، با توجه به اینکه 
هیچ ضوابط سختگیرانه ای برای مناطق شکار ممنوع وجود ندارد، وقتی به حفاظت 
شده ارتقا پیدا می کند، نه تنها مباحثی چون طرح های انتقال آب یا سدسازی بلکه 
بسیاری از مسائل دیگر از جمله تغییر کاربری ها و … را نیز محدود می کند. وی ادامه 
داد: تصمیم گیری درباره این پروژه ها، بی تردید در سطح ستادی و سازمان است که 
مطالعه ارزیابی زیست محیطی می شود، بسیاری از این طرح ها را کارشناسان ستادی 
بازدید می کنند که دید ملی دارند. معاون محیط زیست طبیعی و تنوع زیستی سازمان 

محیط زیست کشور افزود: ما همه مسائل و دغدغه های مطرح شده را در نظر داشته و 
برای آنها برنامه داریم که در جلسات با حضور خود نمایندگان هر دو استان بررسی شود 

و حتی اگر نیاز به اصلاح باشد در شورای عالی محیط زیست پیگیری خواهیم کرد.

مصوبه ارتقای منطقه پادنا پابرجاست
اکبری تصریح کرد: ارتقای ســطح منطقه پادنا و تغییر مدیریت بخشی از منطقه دنا 
۲مصوبه است؛ تلاش می کنیم ۳۵ هزار هکتاری که در پادنا ارتقا پیدا کرده است پابرجا 
باشد و این پا برجاست اما بخش انتهایی مصوبه که در رابطه با مدیریت منطقه بوده 
فعلًا مسکوت می ماند.  وی ادامه داد: باید توجه داشت که پارک ملی دنا اصلًا موضوع 
این مصوبه نبوده و مدیریت آن با اســتان کهگیلویه و بویراحمد است و حتی بخشی 
از این منطقه که در استان اصفهان قرار دارد هم اینک به طور یکپارچه تحت مدیریت 
استان کهگیلویه است و این مصوبه هیچ ربطی به پارک ملی دنا ندارد. معاون محیط 
زیست طبیعی و تنوع زیستی سازمان محیط زیست خاطرنشان کرد: ماجرا این است 
که قرار بود مدیریت یک بخشی از منطقه حفاظت شده دنا که در خاک استان اصفهان 
بوده و مساحت آن کمتر از ۳۰ هزار هکتار است به علاوه ۳۵ هزار هکتاری که به تازگی 
ارتقا پیدا کرده است، در اختیار استان اصفهان قرار بگیرد که برای همین منظور تعهداتی 
در شورا برای اصفهان ایجاد شــد که خیلی جدی به تعداد نیروی کافی، تجهیزات و 

امکانات اضافه و بهتر از مناطق دیگر از این نقطه حفاظت کنند که با توجه به مسائلی که 
پیش آمده فعلًا مسکوت می ماند و به همین شکلی که تاکنون بوده ادامه پیدا می کند.

تاکنون هیچ بخشی از مصوبه اجرایی نشده است
اکبری با بیان اینکه تاکنون هم هیچ بخشی از این مصوبه اجرایی نشده است، افزود: 
مدت قابل توجهی از برگزاری آخرین جلسه شورای عالی محیط زیست و چند هفته 
نیز از ابلاغ مصوبات آن، گذشته و همچنان پاسگاه های محیط بانی استان کهگیلویه و 
بویراحمد در منطقه فعال و در اختیار آنان است و منطقه را مدیریت و حفاظت می کنند.  
وی اضافه کرد: تا زمانی که جلسه فنی برگزار نشود و به جمع بندی که مورد توافق باشد 
نرسیم کار حفاظت طبق روال کنونی ادامه پیدا می کند. معاون محیط زیست طبیعی و 
تنوع زیستی سازمان محیط زیست کشور اظهار کرد: مردم کهگیلویه و بویراحمد روی 
منطقه دنا تعصب دارند و این بسیار قابل احترام و نقطه قوت است و این تعصب اگر 

درست هدایت شود، می تواند خیلی به حفظ محیط زیست کمک کند.

۶۱ هزار هکتار مورد بحث در مرز سیاسی استان اصفهان است
اکبری افزود: البته باید در نظر گرفت که محدوده ۶۱ هــزار هکتاری مورد بحث که 
اکنون ۳۵ هزار هکتار آن در منطقه پادنا ارتقا پیدا کرده و مابقی آن از بخش منطقه 
حفاظت شده دنا اســت به طور کامل در حوزه اســتحفاظی و مرز سیاسی استان 
اصفهان است. وی ابراز کرد: این ســوی ماجرا ما باید دغدغه مردم اصفهان را هم 
در نظر بگیریم اگر تلاشی برای منطقه شده با پیگیری از سمت اصفهان بوده است 
ضمن اینکه مسائل اجتماعی از سمت استان اصفهان نیز وجود دارد و پیش تر نیز 
مکاتباتی شده بود و آنان هم حساســیت هایی دارند و جامعه عشایری آنها در این 

منطقه زندگی می کند.

ظرفیت هر ۲ استان برای حفاظت منطقه دنا باید پای کار باشد
معاون محیط زیست طبیعی سازمان محیط زیست کشور خاطرنشان کرد: باید به 
گونه ای عمل کرد که ظرفیت هر دو اســتان برای حفاظت منطقه دنا پای کار باشد. 
اکبری افزود: من خواهش دارم از همه دغدغه مندان استان کهگیلویه و بویراحمد که 
در نظر بگیرند ما اگر حمایت ساکنان منطقه که مجموعه وابسته به حوزه استحفاظی 
استان اصفهان نداشته باشیم، مجموعه دنا آسیب می بیند و همان اتفاقی می افتد که 
هم محیط زیست و هم مردم نگران هستند. وی ابراز کرد: از این رو باید پشتوانه هر 
دو استان را در حفاظت مجموعه دنا و همکاری هر دو اداره کل محیط زیست، پشتوانه 
اجتماعی و تصمیم گیران و سیاستگذاران را درباره مجموعه این منطقه داشته باشیم 
تا بتوانیم نتیجه مطلوب بگیریم. به گزارش »مهر«، منطقه حفاظت شده دنا که در 
شمال شهر یاسوج و سی سخت، جنوب استان اصفهان و بخش کوچکی از استان 
چهار محال و بختیاری در حوزه آبریز کارون قرار گرفته، یک منطقه کاملًا کوهستانی 
است که اختلاف ارتفاع پست ترین و بلندترین نقاط این منطقه بالغ بر ۳۰۰۰ متر است. 
این منطقه به لحاظ شرایط اقلیمی به ســه بخش کاملًا مجزا شامل ارتفاعات بلند، 
جنگل های خشک و نیمه خشک و نیمه استپی سرد تقسیم می شود. در حال حاضر 
تنوع گونه های گیاهی در سراسر زاگرس مرکزی بالغ بر ۲۰۰۰گونه است که از این میان 
حدود ۱۲۵۰گونه در منطقه حفاظت شــده دنا شناسایی شده اند که این رقم معادل 

۱۵.۶ درصد گونه های کشور است.

جامعه

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان گفت: 
براساس پیش بینی هواشناســی از یکشنبه هفته 
آینده، به تدریج شاهد کاهش دمای هوا در شهرهای 
اصفهان خواهیم بــود. منصور شیشــه فروش در 
گفت وگو با »ایمنا«، با اشــاره به تداوم شرایط گرما 
و افزایش دما تا روز یکشــنبه ۲۱ مرداد در استان، 
اظهار کرد: مدیریت بحران استان اصفهان نسبت به 
اعلام آماده باش به شرکت های برق آب و فاضلاب، 
اورژانس، جمعیت هلال احمر و مراکز بهداشــتی 
درمانی در جهــت ارائه به موقع خدمــات امدادی، 

فوریتی و کنترل حوادث اطلاعیه صادر کرد.
وی درباره ماندگاری توده هوای گرم از روز دوشنبه 
هفته جاری در اســتان، افــزود: رعایــت الزامات 
بهداشتی و حفاظتی برای عموم در برابر افزایش دما، 
عدم قرارگیری در برابر تابش مســتقیم خورشید و 
حفاظت در برابر اشعه فرابنفش در ساعات ۱۰صبح تا 
۱۷ بعدازظهر و استفاده از لوازم حفاظت فردی مطابق 

با توصیه های مراکز بهداشتی تأکید شده است. 
مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان تصریح 
کرد: ممنوعیت انجام ورزش و فعالیت های بدنی در 
فضای باز و در معرض هوای گرم و آفتاب، انجام امور 
در ساعات اولیه صبح و کاهش سفرهای غیرضرور 
در ســاعات پیک گرما، اســتفاده از لوازم حفاظت 
فردی در برابر تابش آفتاب و اشعه فرابنفش تأکید 
شده است. وی با اشاره به تداوم استقرار توده هوای 

گرم، افزایش نسبی دما یک تا ۳ درجه سانتی گراد، 
کاهش دید و کیفیــت هوا به واســطه وزش باد و 
خیزش گردوخاک و ازن ســطح زمین، گفت: طی 
یک ماه گذشته تاکنون شــرایط ماندگاری الگوی 
گرم تابستانه جنب حاره ای در استان اصفهان حاکم 

بوده است. 
شیشه فروش با بیان اینکه گرمای بی سابقه ۵۰ سال 
اخیر در نصف جهان طی سال جاری سبب افزایش 
کمینه و بیشینه دمای هوا در بیشتر شهرهای استان 
اصفهان شده اســت، خاطرنشــان کرد: براساس 
داده های پیش بینی هواشناسی طی روز پنجشنبه 
گذشته دمای هوای ۲۵ شهرستان اصفهان بر مرز 
و بالاتر از ۴۰ درجه ســانتی گراد ثبت شد و مهاباد با 

بیشینه دمای ۴۹ درجه بیشترین دما را داشت.

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان:

گرمای اصفهان در ۵۰ سال اخیر بی سابقه است

خدمات رایگان 
 دندانپزشکی و 
چشم پزشکیِ 

جهادگران در اصفهان
گروه جهادی الکفیل با همکاری 
دانشــکده دندانپزشکی دانشگاه 
علوم پزشــکی اصفهان در اردوی 
جهادی بــه نیازمنــدان اصفهانی 

خدمات درمانی ارائه دادند.

بیش از ۷۰ روز از گم شدن دختربچه اصفهانی گذشت

ماجرای گم شدن هلنا از  زبان خواهر  بزرگ تر
هلنا دختربچه ۱۱ساله اصفهانی است که ۷۰ روز از گم شدن او در پارک ناژوان این شهر می گذرد. 

پلیس آگاهی قائمیه احتمالاتی می دهد، اما تحقیقات هنوز جریان دارد. 
صدف سادات احمدی، خواهر بزرگ تر 
هلنا دختر گمشده اصفهانی، به خبرنگار 
»ایســنا« توضیح داد: ۱۰ خرداد ۱۴۰۳ 
شمسی، حدود ۹ شب بود که خانوادگی 

به پارک ناژوان رفتیم. 
در طــول این یک ســال، حــدود ۳ یا 
۴ باری می شــود که ما بــه این پارک 
رفته ایم؛ یعنی کم وبیش جزو تفریحات 

خانوادگی مان است.   
او ادامه داد: دور هم نشســته بودیم که 
هلنا، خواهر ۱۱ساله ام، گفت می خواهم 
بروم و برای  روشــن کردن آتش چوب جمع کنم. با اصرار و خواهش زیــاد هم گفت. من و  تمام 
خانواده با خواســته هلنا مخالفت کردیم. گفتیم نباید از ما جدا شــوی و تأکیــد کردیم که باید 

پیش مان بمانی.
خواهر هلنــا در توضیح اتفاقات آن روز یادآور شــد: من بــه هلنا اعتماد داشــتم و گفتم اگر هم 
می خواهی بروی فقط تا آلاچیق اول برو. هلنا یک باره از ما دور شــد. با وجود اینکه از ما دور شد، 

مطمئن بودم دختری نیست که خودسرانه کاری کند.
احمدی بیان کرد: هلنا دختری نیســت که وقتی جایی می رویم خیلی از ما دور شود.  نمی دانم 
یعنی کسی به او گفته است این کار را بکن؟ واقعاً نمی دانم، ولی ۱۰ تا ۱۵ دقیقه بعد نگران شدیم. 

چون دیگر اصلًا ندیدیمش و همه ما احساس کردیم گم شده است.
او با بیان این احتمال که یک نفر هلنا را دزدیده است، اظهار کرد: اگر کسی هلنا را دزدیده است، در 
همین ۱۰ تا ۱۵ دقیقه بوده که خواهرم برای جمع کردن چوب می رود. بعد از گم شدن هلنا از طریق 

پلیس برای پیداشدن او تلاش کردیم.
خواهر دختر گمشده اصفهانی با تأکید بر اینکه الان در پلیس آگاهی قائمیه یک پرونده تشکیل 
داده اند، خاطرنشان کرد: پلیس به ما توضیح داد که دوربین های پارک را بررسی و یک نفر را هم 
به عنوان مظنون بازداشــت کرده ایم. البته من و خانواه ام اطلاعی از شــخص بازداشتی نداریم و 

پلیس فرد خاصی را به ما معرفی نکرده است.
احمدی اضافه کرد: پلیس فقط به ما گفته اســت که براســاس داده های پلیس ظاهراً مشخص 

نیست که اصلًا با هلنا چه کار کرده است.
احمدی با اشــاره به اینکه به غیراز هلنا خواهر و برادر دیگری ندارم، بیان کرد: تا جایی که می دانم 
پلیس دارد پیگیری می کند که این فرد مشکوک به آدم ربایی با هلنا چه کار کرده است. مشخص 
نیست که مظنون این پرونده مرتکب جنایتی شده یا اینکه هلنا را به شخص دیگری سپرده است و 
حالش چگونه است. پلیس اطلاعات بیشتری به ما نمی دهد و می گوید صبر کنید تا جرم مظنون 

ثابت شود، آن وقت علنی اش می کنیم.
خواهر هلنا با تأکید بر اینکه همه ما قطعاً امید داریم که بار دیگر خواهرم را ببینیم و به خانه برگردد، 
توضیح داد: پلیس آگاهی قائمیه به ما می گوید باید با مدارک کامل صحبت کنیم، به همین دلیل 
به ما نمی گویند که دقیقاً چه اتفاقی افتاده است. ما خیلی امیدواریم که هلنا دست کسی باشد.

او با اشــاره به این نکته که خانواده احمدی تمایل دارد گم شدن هلنا هرچه بیشتر رسانه ای شود، 
گفت: ما هنوز دقیق نمی دانیم چه اتفاقی افتاده اســت و به همین خاطر بر رسانه ای شــدن آن و 
کمک گرفتن از مردم تمایل داریم. هر احتمالی می توان داد. ممکن است هر اتفاقی افتاده باشد.

عکس خبر

خبر روزسوژه روز

 فرمانده سپاه 
حضرت صاحب الزمان)عج(:

 امروز قدرت رسانه 
 در کنار قدرت نظامی 

تعریف می شود
فرمانده سپاه حضرت صاحب الزمان )عج( 
گفت: عرصــه خبرنگاری از چنــان اهمیتی 
برخوردار است که در حوزه قدرت، رسانه و اطلاع 
رسانی را در کنار قدرت نظامی تعریف می کنند. 
به گزارش »مهر«، سرتیپ پاسدار مجتبی فدا 
ظهر جمعه در جمع خبرنگاران افتخاری بسیج 
ضمن تبریک روز خبرنگار اظهار کرد: شهدای 
خبرنگار در عرصه های مختلف تا آخرین لحظه 
در وظیفه خبرنــگاری و اطلاع رســانی خود 
ایستادگی کردند؛ شهید محمود صارمی یکی 
از آنهاست که سالروز شهادت ایشان به عنوان 
روز خبرنگار نامگذاری شده است. وی گفت: 
عرصه خبرنگاری از چنــان اهمیتی برخوردار 
است که در حوزه قدرت، رسانه و اطلاع رسانی 
را در کنار قدرت نظامــی تعریف می کنند و در 
طول تاریخ استکبار و استعمار قبل از تسخیر 
و اشغال کشــورها ابتدا از طریق ارتش های 
رســانه ای و دروغ پراکن خــود را وارد صحنه 
می شوند. فرمانده سپاه صاحب الزمان)عج( 
استان اصفهان تأکید کرد: در شرایط حساس 
امروز کشور و منطقه رســانه های کشور باید 
زمینه ساز همگرایی و انسجام مردم و حفظ 
منافع ملی باشند و نباید در تحلیل های خود 
به ارکان نظام و دستگاه های نظامی و امنیتی 
خدشه وارد کنند و دو دســتگی و تفرقه را در 
جامعه ایجاد کنند والا خواسته یا ناخواسته در 
زمین دشمن بازی خواهند کرد. وی گفت: خط 
قرمز در حوزه رســانه و خبرنگاری باید منافع 
ملی عزت و استقلال کشور، توجه به دینداری و 
اصول و ارزش ها باشد و بخشی از فرهنگسازی 
رعایت قوانین و مقررات و توجه به مســائل 
امنیتی بر عهده اهالی رسانه است. وی افزود: 
رســانه ها باید با اطلاع رســانی دستاوردها و 
پیشرفت های کشور بذر امید در دل مردم بکارد 
و در عین حال با مطالبه گری واقعی و با احترام 
بدون تخریب وجه کشور در اذهان عمومی به 
دنبال اصلاح کاستی ها و نقاط ضعف ها باشند.

توده هوای گرم تا اوایل هفته آینده در اصفهان ماندگار است

گرما، میهمانِ کنگرخورده و لنگر انداخته نصف جهان!
کارشناس پیش بینی اداره کل هواشناسی اصفهان گفت: بررسی نقشه های هواشناسی حاکی از ماندگاری توده هوای گرم تا اوایل هفته آینده در سراسر استان 
و کاهش احتمالی کیفیت هوا در مناطق شرقی و مرکزی اصفهان اســت. محمدرضا رفیعی در گفت و گو با »ایرنا« افزود: هوای استان فعلًا صاف و به تدریج در 
بعدازظهر با افزایش ابر، وزش باد و در مناطق شرق و مرکز همراه با غبار پیش بینی می شود که موجب کاهش احتمالی کیفیت هوا خواهد شد. وی با بیان اینکه 
ماندگاری توده هوای گرم برای سراسر استان تا یکشنبه آینده پیش بینی می شود، ادامه داد: با توجه به شرایط همرفتی تا اوایل هفته پیش رو رگبارهای خفیف 

در مناطق مستعد و مرتفع غرب و جنوب استان در بعدازظهر انتظار می رود.
استان اصفهان در سال های اخیر از کم آبی و خیزش گرد و خاک در اثر خشک شدن زاینده رود و تالاب گاوخونی رنج می برد و گرمای فزاینده تابستان امسال نیز 

با ثبت رکوردهای جدید در بیشینه دمای هوا همراه بوده است.

یکشنبه  ۲۱  مرداد ۱4۰3 / ۶ صفر  ۱44۶ / ۱۱  آگوست ۲۰۲4 /  شماره 4۱۵۱    

تغییر مدیریت منطقه دنا فعلًا مسکوت می ماند

جزئیات یک مصوبه پرحاشیه

عکس: خبرگزاری صدا و سیما



هفته پنجم لیگ برتر فوتسال با پیروزی دو نماینده اصفهان در این رقابت ها به پایان رسید. پالایش نفت پس از چهار هفته بالاخره 3 امتیاز دشت کرد و گیتی پسند 
به صدرنشینی خود ادامه داد.  عصر جمعه تیم پالایش نفت اصفهان در چارچوب هفته پنجم لیگ برتر فوتسال باشگاه های ایران از ساعت ۱۶ در سالن ورزشی 
»شهدای پالایشگاه« شهرک شهید محمد منتظری اصفهان به مصاف تیم فوتســال فولاد زرند ایرانیان رفت و با ارایه یک بازی نزدیک با نتبجه ۲ بر یک مهمان 
خود را شکست داد و به اولین برد در لیگ برتر فوتسال رسید. امسال، نخستین سال حضور تیم پالایش نفت اصفهان در لیگ برتر فوتسال است و این تیم جوان 
در چهار هفته نخست نتوانسته بود امتیازی کسب کند و تا پیش از بازی با فولاد زرند با صفر امتیاز و تفاضل گل منفی ۱۰ در قعر جدول ۱۴ تیمی لیگ برتر فوتسال 

قرار داشت. 
تیم فوتسال پالایش نفت با پیروزی عصر روز جمعه 3 امتیازی شد و با یک پله صعود به رده سیزدهم جدول چهارده تیمی لیگ برتر فوتسال صعود کرد.

این در حالی است که گیتی پسند، دیگر نماینده اصفهان در لیگ برتر نیز عصر روز جمعه مهمان تیم فوتســال گهرزمین سیرجان بود که گیتیزن ها موفق شدند 
با برتری ۲ بر یک برابر حریف سیرجانی خود، چهارمین شکست گهر زمین را رقم زده و جایگاه خود را در صدر جدول را تثبیت کنند. شاگردان محمد کشاورز با 5 

پیروزی و ۱5 امتیاز با اقتدار بر صدر جدول این رقابت ها تکیه زده اند. 
تیم فوتسال گیتی پســند اصفهان پنج بار به مقام قهرمانی و هفت بار به مقام نایب قهرمانی در لیگ برتر فوتسال ایران دست یافته  است، این تیم در سال ۱3۹۰ 

قهرمان لیگ فوتسال قهرمانان آسیا هم شد.

نخستین پیروزی پالایش نفت و ادامه صدرنشینی گیتی پسند

تاریخ سازی بهترین بازیکن آسیا در المپیک
مهاجم قهرمان لیگ قهرمانان آسیا در المپیک پاریس رکورد ۶۰ ساله قاره آفریقا را شکست.

به گزارش »فارس«، سفیان رحیمی، مهاجم تیم ملی مراکش و العین امارات در المپیک پاریس پنج 
رکورد را شکست. رحیمی بهترین بازیکن و آقای گل لیگ قهرمانان آسیا است که با العین قهرمانی 
قاره کهن شد. درخشش رحیمی به فوتبال آسیا ختم نشد و ستاره مراکشی برای تیم ملی کشورش 
در المپیک خوش درخشید و با پیروزی ۶ بر صفر مقابل مصر مدال برنز رقابت های المپیک را کسب 
کرد. نشریه الملعب مراکش می نویسد که سفیان رحیمی به »اولین بازیکن تاریخ مسابقات فوتبال 
المپیک« تبدیل شد که »در تمام بازی ها گلزنی کرده است«. او بعد از ۶۰ سال »رکورد بهترین گلزن 
تاریخ آفریقا در المپیک« را با 8 گل شکست. بر اساس گزارش رسانه آفریقایی، رحیمی »بهترین گلزن 
تاریخ مراکش در المپیک« شد و به عنوان »اولین بازیکن تاریخ این کشور و قاره آفریقا« شناخته شد 

که جایزه بهترین گلزن المپیک را کسب می کند.

بازیکن جدید آبی ها؛ یک مصدوم تمام عیار!
در حالی که منچسترسیتی و آرسنال به جذب پدرو نتو علاقه مند بودند، چلسی به سرعت برای انتقال 

وینگر پرتغالی وولورهمپتون به توافق رسید. 
به گزارش »خبرآنلاین«، نتو فصل گذشته تحت هدایت گری اونیل طی ۲۰ بازی آمار ۲ گل و ۹ پاس 
گل را به ثبت رساند. او در حالی طی انتقالی به ارزش ۶3 میلیون یورو راهی استمفوردبریج می شود 
که چلســی یک حقیقت بزرگ را نادیده گرفته است. وینگر ۲۴ ســاله گرگ ها طی سال های اخیر 
همواره با مصدومیت های مهمی دســت و پنجه نرم کرده است. او طی ۴ فصل گذشته، 5۴۹ روز به 
دلیل آسیب دیدگی های مختلف در ناحیه زانو، مچ پا و همســترینگ قادر به بازی نبوده است. نتو 
طی این مدت بیش از ۱۰۰ بازی وولورهمپتون و تیم ملی پرتغال را از دست داده بود، اتفاقی که مانع 
شکوفایی فوتبال او شد. پدرو نتو از لحاظ ویژگی های فنی یکی از بهترین بازیکنان لیگ برتر به شمار 
می رود، علاقه پپ گواردیولا و میکل آرتتا این موضوع را تأیید می کند. با این حال، مصدومیت های 
نتو مهم ترین چالش او در باشــگاه جدیدش خواهد بود. چلسی فصل گذشــته با متحمل شدن 
۴3مصدومیت مختلف، در مجموع ۱7۴5 روز بازیکنان کلیدی اش را در اختیار نداشت. مالکان آبی ها 
باور داشــتند مهم ترین علت این موضوع، ضعف دپارتمان پزشکی و رویکرد مائوریسیو پوچتینو در 
تمرینات بود؛ بنابراین، می توان تصور کرد که چلسی با تکیه به تغییرات کادرفنی و پزشکان باشگاه، 

تصمیم به خرید پدرو نتو گرفته  است. 

فرمول یونایتد برای جذب 2 شاگرد سابق تن هاخ
اگر همه چیز طبق برنامه پیش برود، دی لیخت و مزراوی، قبل از پایان ماه به بازیکنان منچســتر 

یونایتد تبدیل خواهند شد. 
به گزارش »ورزش سه«، مذاکرات فعلی بین باشــگاه اولدترافورد و بایرن مونیخ در جریان است و 
مثبت ارزیابی می شود. اریک تن  هاخ، سرمربی منچستر یونایتد، در دوران مربیگری خود در آژاکس 
با هر دو بازیکن کار کرده و تصور می شــود که نیروی محرکه اصلی در پیگیری این انتقال دو طرفه 
است. جدایی رافائل واران و مصدومیت های مداوم هری مگوایر و ویکتور لیندلوف، علاوه بر جراحی 
پای لنی یورو، خط دفاع مرکزی را خالی گذاشته که دی لیخت می تواند به تقویت آن کمک کند. عمق 
دفاع کناری نیز در فصل گذشته مشکل ساز بود که نشان دهنده علاقه به مراو است. منچستر یونایتد 
در فصل گذشته لیگ برتر در 38 بازی 58 گل دریافت کرد که بیشترین تعداد گل خورده این تیم در 
تاریخ لیگ برتر است. همچنین برای اولین بار از فصل ۱۹۹۰-۱۹8۹بود که این باشگاه فصل را با تفاضل 
گل منفی به پایان رســاند. این آمارها ضرورت تقویت خط دفاعی و جذب بازیکنان دفاعی جدید را 
برای شیاطین سرخ بیش از پیش آشکار می کند. منچستر یونایتد تنها سه هفته دیگر فرصت دارد تا 

قراردادهای مورد نظر خود را نهایی کند. 

 وضعیت میزبانی سپاهان و سرخابی های پایتخت در آستانه لیگ برتر؛

مدعیان بی خانمان

اگر پیش از این در تاریخ فوتبال جهان شاهد  مرضیه غفاریان
کوچ بازیکنان از تیمی به تیم دیگر و از شهری 
به شهر یا کشور وقاره ای دیگر بودیم در فصل جاری لیگ برتر ایران شاهد کوچ 
چند تیم حاضر در این رقابت ها از ورزشگاه خانگی خود به استادیوم تیم های 
همشهری یا با فرسنگ ها فاصله از خانه خواهیم بود. در آخرین روز هفته 
جاری سوت آغاز لیگ برتر بیست و چهارم در حالی زده خواهد شد که غول 
های فوتبال ایران بی شباهت با بی خانمان ها نیستند. در اتفاقی عجیب و در 
بالاترین سطح رقابت های باشگاهی فوتبال ایران، سه تیم مدعی لیگ یعنی 
سپاهان و رقبای ســرخابی اش مجبور هستند خارج از خانه از رقیبان خود 
میزبانی کنند؛ البته نه به دلیل محرومیت از برگزاری بازی در ورزشگاه خانگی 

خود بلکه به دلیل آماده نبودن ورزشگاه های نقش جهان و آزادی.
مدافع عنوان قهرمانی در حالی روز پنجشنبه باید در مسابقه افتتاحیه لیگ 
برتر میزبان ذوب آهن باشــد که به دلیل عدم آمادگی اســتادیوم آزادی و 
همچنین وجود نداشتن ورزشگاه مناسب در پایتخت مجبور شده خارج از 

تهران، میزبان)!( مهمان اصفهانی خود باشد! 
اوایل تیرماه بود که روابط عمومی فدراسیون فوتبال با اشاره به اینکه ورزشگاه 
آزادی برای دو سه هفته ابتدایی لیگ ۲۴ قابل استفاده نیست، استادیوم 
تختی را به عنوان جایگزین این ورزشــگاه برای میزبانی ســرخابی های 
پایتخت از رقبای خود اعلام کرد. اما یک روز بعد مدیر کل ورزش و جوانان 
استان تهران با تأکید بر اینکه ورزشگاه تختی شرایط میزبانی از لیگ برتر را 
ندارد عنوان کرد پرسپولیس و استقلال نمی توانند در این استادیوم بازی های 
خود در هفته های ابتدایی فصل جدید را برگزار کنند!  گمانه زنی ها در خصوص 
مکان برگزاری بازی های این دو تیم مدعی همچنان ادامه داشت تا اینکه 
هفته گذشته دبیر آماده سازی مجموعه ورزشی تختی تهران با تأکید بر اینکه 
این ورزشگاه از هفته چهارم رقابت های لیگ برتر فوتبال ایران آماده برگزاری 

بازی های لیگ برتر می شود آب پاکی را روی دست سرخابی ها ریخت.
این در حالی است که ۱8 تیر ماه دبیر ستاد استانداردسازی ورزشگاه ها درباره 
با اشاره به اینکه ورزشگاه تختی تقریباً آماده است و اشکالات جزیی دارد و 
ابراز امیدواری کرده بود با تأمین بودجه مورد نیاز این ورزشگاه آماده شود. اما 
ورزشگاه تختی در نهایت به دلیل مشکلات زیرساختی از جمله زمین چمن در 
سه هفته نخست لیگ برتر در دسترس نخواهد بود و سرخابی های پایتخت 
باید به دنبال ورزشگاه دیگری برای میزبانی در هفته های ابتدایی بگردند. 
پیمان کار جدید چمن این ورزشگاه هم اعلام کرده که برای آماده سازی تختی 

به یک تا سه ماه زمان نیاز دارد.
پس از اینکه نام ورزشگاه تختی هم از گردونه مکان میزبانی سرخابی ها در 
هفته های ابتدایی لیگ خارج شد نام ورزشگاه شهدای شهرقدس و پاس 
قوامین به میان آمد که به دلیل عدم آمادگی ورزشگاه شهرقدس و به دلیل 
اینکه شورای تأمین ب  اجازه ورود تماشاگران به ورزشگاه پاس را نمی داد و 
پرسپولیس هم زیربار برگزاری افتتاحیه بدون حضور یار دوازدهم خود نرفت، 
خیلی زود فرضیه میزبانی سرخپوشــان در این دو استادیوم هم رد شد. تا 
اینکه سرانجام قرار بر این شد که مسابقه دو تیم پرسپولیس – ذوب آهن در 
هفته اول لیگ برتر، روز پنجشنبه ۲5 مرداد ساعت ۱۹:3۰ در ورزشگاه امام 

خمینی )ره( اراک  برگزار شود. استقلال هم که طبق برنامه مسابقات لیگ 
در هفته اول مهمان شمس آذر در قزوین است برای میزبانی از ملوانان در 
هفته دوم تا لحظه تنظیم این گزارش سه ورزشگاه امام رضا)ع( مشهد، شهر 
قدس و آزادگان قزوین را برای میزبانی در هفته دوم رقابت های لیگ برتر 
که ۲ شهریور برگزار می شود، انتخاب کرده است. به مسئولان ورزشگاه امام 
رضا)ع( تا فردا فرصت داده شده که اعلام کنند امکان میزبانی در مشهد وجود 
دارد یا خیر ؛اما با توجه به آنکه چهارم شهریور اربعین حسینی است و زائران 
زیادی به مشــهد می روند، این احتمال وجود دارد که شورای تأمین مشهد 

میزبانی استقلال در  این ورزشگاه را تأیید نکند.
با این تفاسیر، لیگ برتر ایران در حالی قرار است پنجشنبه شروع شود که  
وضعیت تیم های اول و دوم لیگ گذشته برای پذیرایی از رقبای خود در فصل 
جاری بی شباهت به آوارگان نیست. این در حالی است که سومین تیم لیگ 
بیست و ســوم هم برای برگزاری بازی های خانگی خود حال و روز بهتری 
نســبت به این دو باشگاه پایتخت نشــین ندارد. با این تفاوت که سپاهان 
شانس آورده که با توجه به آماده بودن ورزشــگاه فولادشهر مجبور نیست 

خارج از اصفهان از حریفان خود میزبانی کند.
جالب آنجاست که پیش از برگزاری بازی سپاهان در شباب الاهلی قرار بود 
بازی های تیم ملی ایران در مرحله ســوم بازی های مقدماتی جام جهانی 
نیز در نقش جهان برگزار شود. اما پس از شکست شاگردان مورایس در برابر 
یاران آزمون و بازتاب گسترده وضعیت اسفناک چمن ورزشگاه نقش جهان 
در فضای مجازی حضور تیم ملی در  این ورزشــگاه در نطفه خاموش شد. 

کیفیت چمن نقش جهان به حدی بد بود که صدای سرمربی سپاهان را هم 
در آورد و او با »شرم آور« نامیدن بازی در چنین زمینی عنوان کرد که دلش 

نمی خواهد بازی های خانگی اش را در نقش جهان برگزار کند.
پس از آن نیز این باشــگاه اصفهان در واکنش به این موضوع با بیان اینکه 
چمن ورزشگاه نقش جهان، به دلیل زهکشی نامناسب و زیرسازی غلط دچار 
مشکل است و این مسئله چندسالی است موجب شده در فصل گرم سال 
این چمن با افت کیفیت مواجه شود تأکید کرد که مدت زمان مورد نیاز برای 
تعویض این چمن »حداقل ۶ ماه« است و از انتقال بازی های تیم فوتبال 
سپاهان به ورزشگاه فولادشهر خبرداد. با این تفاسیر بحث میزبانی تیم ملی 

در نقش جهان هم به طور کل منتفی شد.
رئیس ستاد استانداردسازی ورزشــگاه ها با ســفر به اصفهان و بازدید از 
استادیوم فولادشهر اعلام کرد که پس از بررسی های انجام شده قرار بر این 

شده تا شاگردان قلعه نویی نیز در فولاد شهر به مصاف قرقیزستان بروند. 
این هم از عجایب فوتبال ایران پیش از شروع لیگ برتر و در آستانه بازی های 
حساس تیم ملی ایران در آوردگاه مقدماتی جام جهانی است؛ سرخابی ها 
از ورزشگاه آزادی رانده و از بازی در سایر استادیوم های موجود در پایتخت 
مانده و مجبور به کوچ به اراک  و مشهد شدند تا سریال بازی های دور از خانه 
این دو تیم در لیگ ۲۴ از همان هفته ابتدایی لیگ کلید بخورد. ســپاهان 
هم فعلًا قرار است تا در ورزشگاه خانگی همشهری سبزپوش خود پذیرای 
رقبایش باشــد. همین»مجمل« از امکانات ابتدایــی مدعیان لیگ برای 

خواندن »حدیث مفصل« شرایط سایر تیم های  لیگ کفایت می کند! 

خبر روز

شایان مصلح در ذوب آهن ماندنی شد
مدافع چپ پا گیلانی بار دیگر قراردادش را با ذوب آهن تمدید کرد و فصل آتی را هم در اصفهان کار 
را دنبال خواهد کرد. به گزارش »ورزش سه«، شایان مصلح که بعد از تجربه حضور در سپاهان، در 
فصل گذشته راهی ذوب آهن شده بود تا از این حیث تجربه ویژه ای را دنبال کند. او که سابقه حضور 
در امیدهای استقلال را داشت دوران حرفه ای خود را بعد از درخشش در سپیدرود به عنوان ستاره 
تیم برانکو اســتارت زد و بعد از آن هم تجربه بازی در گل گهر سیرجان و همچنین سپاهان را نیز به 
دست آورد. شایان مصلح که با پایان قراردادش با ذوب آهن بحث جدایی و تجربه تیم جدیدش نیز 
شکل گرفته بود، در نهایت ترجیح داد بار دیگر در کنار محمد ربیعی کار را دنبال کرده و یاغی اصفهانی 
نیز لقب گیرد که تجربه بازی در هر دو تیم شهر اصفهان را دارد. این در حالی بود که در پنجره تابستانی 
بحث انتقال این مدافع چپ پا به مس رفسنجان و کار کردن زیر نظر محرم نویدکیا نیز شکل گرفته 
بود. اتفاقی که می توانست با توجه به بازی او در تیم های سپاهان، ذوب آهن، استقلال و پرسپوليس 
این بار با انتخاب دو تیم هم استانی دیگر، بازیکن جالب توجهی از او بسازد که در نهایت به سرانجام 
نرســید. باید دید در این فصل شــایان مصلح چه عملکردی در ذوب آهن و زیر نظر محمد ربیعی 

پشت سر خواهد گذاشت.

فرار آویسپا از شکست با گل شهاب زاهدی
تیم فوتبال آویســپا فوکوئوکا در حالی که تا آخرین ثانیه های بازی از حریف خود عقب بود با گل 
شهاب زاهدی از شکست گریخت. به گزارش »مهر«، هفته بیســت و پنجم رقابت های لیگ برتر 
فوتبال ژاپن )جی لیگ( روز چهارشــنبه برگزار شــد و در یکی از این مســابقات، تیم های آویسپا 
فوکوئوکا و شونان بلمار رو در روی هم قرار گرفتند که این بازی با نتیجه تساوی یک به یک به پایان 
رسید. شهاب زاهدی، لژیونر ایرانی آویسپا، در این دیدار کار را از روی نیمکت آغاز کرد و در حالی که 
تیمش با نتیجه یک بر صفر عقب بود در دقیقه ۶۹ وارد زمین شــد و در دقیقه ۴+۹۰ موفق شد گل 
تساوی را به ثمر برســاند. این مهاجم ایرانی بعد از جدایی از پرسپولیس موفق به ثبت آمار ۱۰ گل و 

۲ پاس گل شده است.

مهاجم العروبه امارات در  رادار پرسپولیس
باشگاه پرسپولیس در پی جذب محمدرضا آزادی است حتی به قیمت معاوضه 

مهدی عبدی با تیم العروبه. به گزارش »آرمان ملی«،  باشــگاه پرسپولیس 
برای خلاص شدن از مهدی عبدی و تقویت خط حمله خود پیشنهاد جالبی به 
باشگاه اماراتی داده است. پرسپولیس در فصل نقل و انتقالات تابستانی علی 

علیپور را جذب کرد و مهدی عبدی هم بعد از یک فصل حضور در تراکتور به 
تیم بازگشت. جدایی مهدی عبدی از پرسپولیس قطعی است به طوری که 
او حتی با تیم راهی اردوی ترکیه نشد. با جدایی مهدی عبدی پرسپولیس 

یک مهاجم دیگر جذب خواهد کرد. 
به نظر می رسد که محمد رضا آزادی گزینه مورد تأیید گاریدو برای تقویت 
خط حمله سرخ پوشان است اما جذب آزادی باتوجه به اینکه او با باشگاه 
العروبه امارات قرارداد دارد آسان نیست. گزارش ها حاکی از این است که 
باشگاه پرسپولیس تمایل دارد تا مهدی عبدی را با محمدرضا آزادی بازیکن 

فصل پیش تیم نساجی که به العروبه امارات پیوســته معاوضه کند. اینطور 
که شنیده می شود آزادی نظر سرمربی تیم العروبه را جلب نکرده و به همین 
دلیل خواهان این شــده تا مهاجم دیگری به این تیم اضافه شود. مسئولان 
پرسپولیس هم بی میل نیستند تا عبدی را به تیم العروبه داده و به جای او 

محمدرضا آزادی را به خدمت بگیرند.

مستطیل سبز

 تأثیر اسب در کوچ سردار
به امارات 

روزنامه اماراتی الخلیج نوشته است که دبی 
و مسابقات اســب دوانی در پیوستن سردار 

به شباب الاهلی تأثیر زیادی داشته است.
به گزارش »ورزش سه«، مهاجم ملی پوش 
ایرانی در شــرایطی راهی شباب الاهلی شد 
که انتخاب او غیرمنتظــره بود. حالا روزنامه 
اماراتی از تأثیر مســابقات اســب دوانی در 
انتخاب این بازیکن نوشــته است. روزنامه 
الخلیج در گزارشی به تمجید از عملکرد این 
بازیکن در نخســتین دیدار خود برای شباب 
الاهلی پرداخته و نوشــته اســت: »سردار 
آزمون، مهاجم ایرانی، خیلی زود نشان داد که 
خریدی ارزشمند برای شباب الاهلی است. 
او تنها یک دقیقه پــس از ورود به زمین در 
دقیقه ۶۲، گل تساوی را به ثمر رساند. سپس 
یحیی الغســانی که از پایان فصل گذشــته 
درخشیده بود، با دو گل خود به همراه یوری 
سزار، تیم ســپاهان را در وقت های اضافی 

شکست دادند.«
ایــن روزنامــه اماراتــی در ادامه نوشــته 
اســت: »از رازهای موفقیت شــباب الاهلی 
در جذب ســردار، کــه روزنامه های خارجی 
او را "مســی ایران" می نامنــد، می توان به 
علاقه او به اسب ها اشــاره کرد که باعث شد 
او پیشــنهاد "الفرســان" را بپذیرد. دبی به 
خاطر تعداد زیاد اســطبل های اسب مشهور 
است. سردار اهل شــهر گنبد کاووس است 
که به عشــق به اســب ها معروف اســت و 
این علاقه را از پدربزرگ، پــدر و عموی خود 
به ارث برده اســت. او اکنــون صاحب یک 
اســطبل و 5۲ اســب اســت که در ایران و 
اســترالیا قرار دارند. ســردار در مصاحبه ای 
قبلًا گفته بود: "من عاشــق اسب ها هستم. 
کشورم بخاطر مسابقات اسب دوانی مشهور 
اســت. پدربزرگم، پدرم و عمویم همگی از 
علاقه مندان بزرگ به اسب ها هستند." سردار 
قصد دارد از این علاقه خود در دبی لذت ببرد و 
اسب های بیشتری بخرد. او همچنین مالک 
باشگاه والیبال زنان سریک گنبد کاووس در 

ایران است.«

فوتبال جهان

عکس خبر

کوچ احتمالی 
مارکوپلو  از اصفهان 

به قطر
رضا اسدی بعد از گذراندن یک فصل 
در سپاهان در آســتانه کوچ به لیگ 
ستارگان قطر و پیوستن به الدحیل 
اســت. اســدی در حالی در آستانه 
جدایی از سپاهان است که در طول 
سالیان گذشته همواره در حال تغییر 

تیم بوده است.

حســن یزدانی آزادکار تیم ملی کشورمان با کسب 
دومین مدال نقره المپیک به رکــورد جهان پهلوان 

تختی رسید.
به گــزارش »مهر«، حســن یزدانــی، دارنده یک 
مدال طلا و یــک مدال نقره المپیک، برای کســب 
دومین مدال طــلای المپیک و رســیدن به عنوان 
پرافتخارترین کشتی گیر و ورزشکار ایران در تاریخ 
المپیک بــه مصاف ماگومد رمضانف، کشــتی گیر 
روس تبار بلغارستان رفت اما با مصدومیتی که سراغ 

او آمد موفق به پیروزی و کسب مدال طلا نشد و به 
مدال نقره رســید. یزدانی برای کسب مدال طلا در 
حالی با ماگومد رمضانوف دیدار کرد که چندین بار 
به دلیل مصدومیت کتفش مســابقه متوقف شد و 
در نهایت با نتیجه 7 بر یک شکســت خورد. یزدانی 
با کسب دومین مدال نقره المپیک به رکورد جهان 
پهلوان غلامرضا تختی رسید و در تاریخ ورزش ایران 

جاودانه شد. 
پیش از این غلامرضا تختی یک مدال طلا و دو نقره 

المپیک را کسب کرده بود و حالا یزدانی به رکورد او 
رسیده است. هادی ساعی تکواندوکار سابق ایران 
عنوان پرافتخارترین ورزشــکار ایــران را در اختیار 
دارد، او پیش از این موفق به کسب دو مدال طلای 

المپیک و یک نشان برنز شده بود.

پرافتخارترین ورزشکاران ایران در المپیک

یزدانی به رکورد تختی رسید

عکس: برنــا
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مسئول املاک و آزادسازی منطقه ۶ اصفهان خبر داد

آزادسازی و تملک فضای سبز همت آباد در منطقه ۶ اصفهان
مسئول املاک و آزادسازی منطقه ۶ شهرداری اصفهان با اشــاره به تملک و آزادسازی پروژه های 
شاخص و محله محور در این منطقه گفت: آزادسازی و تملک فضای سبز همت آباد یکی از پروژه های 

مهم محله محور در این منطقه است.
مجتبی فروزنده در گفت وگو با »ایمنا« با اشــاره به تملک و آزادسازی پروژه های شاخص منطقه 
۶ شهرداری اصفهان اظهار کرد: این پروژه ها در چند محور تعریف شده است و املاک و آزادسازی 

منطقه آنها را پیگیری می کند.
وی افزود: مهم ترین پروژه منطقه ۶ شهرداری اصفهان در این حوزه، آزادسازی و تملک رینگ چهارم 
حلقه حفاظتی این کلان شهر است که از پل اشکاوند تا پل رودخانه شامل دو کیلومتر آزادسازی در دو 

محور رفت و برگشت بوده که در مجموع 4 کیلومتر و به مساحت ۳۰ هزار مترمربع است.
مسئول املاک و آزادسازی منطقه ۶ شهرداری اصفهان تصریح کرد: آزادسازی و تملک فضای سبز 

همت آباد از دیگر پروژه های مهم آزادسازی و محله محور در این منطقه است.
فروزنده با اشــاره به اجرای پروژه های محله محور در منطقه ۶ شهرداری اصفهان گفت: بازگشایی 
گلوگاه های شهری و اجرای پروژه های محله محور در محلاتِ دارای بافت فرسوده همچون همت آباد، 

ردان، دنارت و فیزادان در دستور کار مدیریت این منطقه قرار گرفته است.
وی ادامه داد: تکمیل و بهره برداری از پروژه سالن اجلاس ســران نیاز به تملک و آزادسازی نقاط 

تعریف شده ای دارد که این مهم نیز در دستور کار قرار گرفته است.
مسئول املاک و آزادسازی منطقه ۶ شهرداری اصفهان گفت: تعریض خیابان شهید خلیلی دوم و 
تملک محله احمدیه در بافت تاریخی تخت فولاد نیز از دیگر پروژه هایی است که در دستور کار املاک 

و آزادسازی این منطقه قرار گرفته است.

مدیر منطقه ۵ شهرداری اصفهان خبر داد

پیشرفت ۴۰ درصدی پیاده روسازی بیشه خزایی
مدیر منطقه ۵ شهرداری اصفهان گفت: عملیات ســاماندهی پیاده روسازی بیشه خزایی با اعتبار 

حدود ۲۰ میلیارد تومان در حال انجام است و تاکنون 4۰ درصد پیشرفت فیزیکی داشته است.
حسین کارگر در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به شرایط نامناسب پارک خزایی )حدفاصل پل مارنان 
تا پل وحید( اظهار کرد: سال جاری علاوه بر انعقاد قرارداد ۲۰ میلیارد تومانی با پیمانکار برای پروژه، 
نسبت به تجهیز کارگاه های مربوطه اقدام شــده و از فروردین سال جاری عملیات عمرانی احداث 

آن آغاز شده است.
وی با اشاره به احداث فضای سبز بیشه خزایی افزود: عملیات ســاماندهی پیاده روسازی بیشه 
خزایی با اعتبار حدود ۲۰ میلیارد تومان در حال انجام اســت و تاکنون 4۰ درصد پیشرفت فیزیکی 

داشته است.
مدیر منطقه ۵ شهرداری اصفهان با بیان اینکه توسعه فضای ســبز منطقه با احداث بیشه خزایی 
در دستور کار این منطقه قرار گرفته اســت، تأکید کرد: این پروژه شامل اجرای پارک در مساحتی 
حدود ۵۲ هزار مترمربع، اجرای مســیرهای پیاده رو و دوچرخه، زمین بازی کودکان، زمین فوتبال 
و والیبال، ۱۲ چشمه سرویس بهداشــتی، نمازخانه، زمین ورزش های طنابی، پاتوق اجتماعی و 

نغمه گاه می شود.
کارگر گفت: همچنین اجرای آب نمای تصادفی در این پروژه طراحی شده است که برای آزادسازی 

آن از سال ۱۳۷۱ اقدام و تاکنون حدود ۱۱۵ هزار متر مربع زمین آزادسازی شده است.
وی ادامه داد: این پارک شامل سه زمین ورزشی فوتبال، والیبال و ورزش های طنابی می شود.

مدیر منطقه ۵ شــهرداری اصفهان با اشاره به احداث ۱۲ چشمه ســرویس بهداشتی در این پارک 
خاطرنشان کرد: دو چشمه سرویس بهداشتی مختص معلولان است؛ این پروژه ۱۲ هزار متر مربع 

پیاده روسازی دارد که تاکنون ۶۰۰۰ متر مربع آن اجرا شده است.

مدیرعامل سازمان پارک های شهرداری اصفهان خبر داد: رونمایی از دستاوردهای 
جدید سازمان پارک ها در نمایشگاه مدیریت شهری

علیه اسراف، آلودگی و آئدس!

مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری اصفهان از رونمایی از 
دو دستاورد جدید این ســازمان برای نخستین بار در نمایشگاه تخصصی 
مدیریت شهری اصفهان خبر داد و گفت: در این نمایشگاه پنج کتاب جدید 

از جمله » اطلس گونه های صفه اصفهان« عرضه شد.
به گزارش »ایمنا«، مجتبی حق شناس در حاشــیه بازدید از سیزدهمین 
نمایشگاه جامع مدیریت شهری و هفتمین نمایشگاه تخصصی حمل ونقل 
عمومی و ترانزیت اصفهان با حضور در غرفه خبرگزاری »ایمنا« اظهار کرد: از 
جمله دستاوردهای جدید غرفه پارک ها در این نمایشگاه می توان به سموم 
غیرشیمیایی همچون سموم پالیزین اشاره کرد که از آنها استفاده می کنیم، 
چراکه بسیاری از آفات به سموم شیمیایی مقاوم شده اند و شاهد شکایت 
شهروندان برای در امان ماندن کودکانشــان از مسمومیت های ناشی از 
اینگونه سموم بوده ایم، بنابراین به سمت استفاده از سموم غیرشیمیایی 

حرکت کردیم.
وی با بیان اینکه در این نمایشــگاه در بخش فضای ســبز، شــرکت ها 
محصولات خود را عرضه کرده اند و از شهرها و حتی کشورهای مختلف برای 
بازدید و مراوده فناوری به غرفه ها مراجعه می کنند، افزود: دو دســتاورد 
جدید شهر اصفهان با همکاری دانشگاه صنعتی اصفهان انجام شده است؛ 
نخســت کموتراپی یا تزریق سرم به تنه درختان اســت که در اصل نوعی 
شیمی درمانی برای درخت محسوب می شود که با همکاری مخترع آن از 

اساتید دانشگاه صنعتی اصفهان انجام شد.
مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شــهرداری اصفهان ادامه داد: 
استفاده از این اختراع تأثیر بسیار مثبتی روی زردی چنارهای سطح شهر 
گذاشت که به علت بی آبی و شرایط بد آهن خاک، برگ های آنها زرد شده 
بود؛ البته قصد داریم در فصل زمستان مرحله جدیدی از این تزریق را انجام 

دهیم تا شهروندان در تابستان سال آینده این حالت خزان زودرس به علت 
گرمای هوا را مشاهده نکنند. حق شــناس دومین دستاورد را کیک های 
چالکود عنوان کرد و گفت: قدیم ها در شــهر اصفهــان چاله های با ابعاد 
۸۰مترمکعب بین درختان حفر می شد و در زمستان سه کیلو کود شیمیایی 
با ۳۰ کیلو کود دامی را به صورت مخلوط وارد ایــن چاله ها می کردند، اما 
امروز دانشــمندان ما این مواد را به صورت پلیت فشرده و محکم عرضه 
کرده اند و دیگر لازم نیست آن حجم از مواد عالی، شیمیایی و باکتریایی 
را وارد خاک کنند. وی خاطرنشان کرد: این اختراع علاوه بر کاهش هزینه 
کارگری موجب می شود کودها همچون گذشته با آبشویی از دسترس گیاه 
خارج نشوند و تا سه سال آرام آرام جذب خاک و گیاه شوند؛ البته در شهر 
اصفهان مرحله ابتدایی کار انجام شده است و سال جاری استفاده بیشتری 
در فصل زمستان از این محصول خواهیم داشــت که در نمایشگاه جامع 
مدیریت شهری نیز آن را ارائه کردیم تا دیگر شــهرها نیز از این فناوری ها 
استفاده کنند. مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری اصفهان 
با اشاره به المان های گل های حجمی در نمایشگاه یادآور شد: سال های قبل 
کارهای جذابی درباره استفاده از این المان ها انجام شده است؛ به عنوان 
مثال سال قبل ۲۰۰۰ فلاورباکس در سطح شهر کار شد و نیاز است در شهر 
حرکت جدیدی ایجاد شود، چراکه با استفاده از این المان های ایستاده و 
مفهومی می توانیم در مصرف آب صرفه جویی کنیم و طبیعت و فضای سبز 
بیشتری داشته باشیم. حق شناس گفت: بیشتر این کارها فایبرگلاس و 
سبک وزن است و امیدواریم شب عید از آنها در باغ گل ها و فلکه های اصلی 

شهر استفاده کنیم و شهرهای دیگر نیز از این مفاهیم بهره ببرند.
وی تصریح کرد: »کنده تراش« نام دســتگاه دیگری اســت که سازمان 
پارک ها در نمایشــگاه ارائه کرده اســت؛ در قدیم خارج کردن کنده هایی 
که پس از قطع شــدن در خاک باقی می ماند به ویــژه کنده های بیش از 
۸۰سانتیمتری کار سختی بود به طوری که یک کارگر با قلم و چکش یک 
روز تمام طول می کشید تا کنده را از خاک خارج کند اما امروز این دستگاه 
به پشت تراکتور بسته می شود و با فشار هیدرولیک خیلی سریع و راحت 
کنده ها را از خاک خارج می کند؛ این دستگاه برای نخستین بار در فضای 

سبز شهر اصفهان استفاده شده است.
مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری اصفهان با اشاره به ارائه 
دستگاه بیوفیکس مربوط به تصفیه پساب در این نمایشگاه گفت و افزود: 
یک شرکت در میدان المپیک روی آن کار می کند، به طوری که دستگاه سوپر 
هواده موجب می شود کدورت رنگ و بار میکروبی پساب کاهش پیدا کند، 
بوی پساب گرفته شود و پساب نزدیک به آب شرب شود و شهروندان در 

این باره نگرانی نداشته باشند. وی گفت: با پوست خرما توسط شرکت های 
دانش بنیان فراوری شــده اند به طوری که ۵۰ درصد میزان مصرف آب را 
کاهش می دهند؛ قلم های کودکند رهاشونده از جمله قلم هایی است که در 
خانه ها کنار گلدان ها و در فضای سبز کنار درختان قرار می گیرند و آرام آرام 

جذب خاک و گیاه می شوند. 
حق شناس به شیوع تب دنگی به وسیله پشــه آئدس اشاره کرد و گفت: 
شــرکتی دانش بنیان یک نوع باکتری اختراع کرده که روی ســطح آب 
استخرهای کشاورزی یا برکه ها پاشیده می شود و لاروهای پشه آئدس 
از آنها استفاده می کنند؛ جالب اســت که تنها روی لاروهای این پشه اثر 
می گذارد و ماهی و انســان ها را درگیر نمی کند، البتــه باکتری هایی هم 
است که حشرات و برگ خوارها را کنترل می کند و شرکت بایوفارم در این 
باره به مبارزه بیولوژیک با آفات می پردازد. حق شناس با اشاره به حضور 
تولیدکننده شکارگرها در غرفه سازمان پارک ها و رونمایی از پنج کتاب در 
این غرفه تصریح کرد: این کتاب ها با همکاری عوامل ســازمان پارک ها، 
اساتید دانشــگاه صنعتی و مراکز تحقیقات کشاورزی به مرحله رونمایی 
رسید که برای استفاده در این نمایشگاه به تعداد محدود منتشر شده است 

و امیدواریم به صورت گسترده در کتاب فروشی ها عرضه شود.
وی یکی از این کتاب ها را »اطلــس گونه های صفه اصفهان« عنوان کرد و 
گفت: در این کتاب عکس و شرح زندگی همه گیاهان صفه آورده شده است 
که می توان آن را ســرآمد همه این کتاب ها دانست، همچنین کتاب های 
»استانداردهای کاشت« و »اصول هرس« از دیگر کتاب های به نمایش 

درآمده هستند.
مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شــهرداری اصفهان با اشاره به 
حضور سه غرفه در محله آینده یادآور شــد: یکی از این غرفه ها مربوط به 
درخت مایع یا بیوراکتورها است و در حقیقت این بیوراکتورها جلبک هایی 
هستند که چند برابر فضای سبز اکســیژن تولید می کنند و می توانند به 
کاهش آلودگی هوا کمک کنند و به همین منظور شهرداری اصفهان در باغ 

گل ها از این سیستم استفاده کرده است.
وی ادامه داد: غرفه دیگر ایــن محله مربوط به امــواج فراصوت »اولترا 
سونیک« است که می تواند آفات را از مکان دور عقیم کند که توسط شرکت 
امیرفارم تهران ارائه شده است، البته این تکنیک برای دور کردن سگ ها و 
موش های شهری نیز به کار گرفته شده است. حق شناس سومین غرفه 
محله آینده را مربوط به موضوع کاربرد انرژی اتمی در محیط زیست دانست 
و گفت: با توجه به هجمه کشــورهای معاند علیه انــرژی اتمی جمهوری 
اسلامی ایران و نیز تولید اسلحه می توان گفت این انرژی خاستگاه محیط 
زیستی زیادی دارد؛ بر همین مبنا دســتگاهی ارائه شده است که با این 
انرژی به درختان پرتو دهی می کند و آفات درختان، داخل پوست، داخل 
تنه، سوســک ســارتای موجود در نارون ها را از بین می برد و برای همین 
قصد داریم از این فناوری برای نجات درختان شهر اصفهان استفاده کنیم.

وی ادامه داد: این دستگاه تنه درخت را اسکن می کند و داخل بافت آن را 
نشان می دهد تا بتوانیم درختان خطرساز را زودتر شناسایی کنیم و نسبت 

به قطع آنها اقدام کنیم.

مدیرعامل ســازمان مدیریت پســماند شهرداری 
اصفهان با بیــان اینکه احداث خط تولید ســوخت 
مشتق از پسماند RDF یکی از پروژه های شاخص 
این سازمان اســت، گفت: دستاوردهای این پروژه 
شامل مواردی از جمله کاهش مصرف گاز طبیعی، 
کاهش دفن پسماند و رفع مشکلات زیست محیطی 
و تطبیق تکنولوژی با شرایط اقلیمی ایران می شود.

غلامرضا ساکتی در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به 

اقدامات انجام شده و پروژه های شاخص سازمان 
مدیریت پسماند شهرداری اصفهان در سال جاری 
اظهار کرد: احداث خط تولید ســوخت مشــتق از 

پسماند RDF یکی از این پروژه ها است.
وی با اشــاره بــه ضرورت های تکمیــل این پروژه 
افزود: کاهش دفن، ایجاد ارزش افزوده از ریجکت 
پسماند شهر، کاهش تولید شــیرابه و جلوگیری از 
آلودگی خاک و محیط زیست از جمله ضرورت های 
انجــام این پروژه اســت، همچنین ایــن پروژه به 
صورت سرمایه گذاری انجام خواهد شد. مدیرعامل 
سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان با اشاره 

دســتاوردهای احداث خط تولید سوخت مشتق از 
پسماند RDF تأکید کرد: دستاوردهای این پروژه 
شامل مواردی از جمله کاهش مصرف گاز طبیعی، 
کاهش دفن پسماند و رفع مشکلات زیست محیطی 
و تطبیق تکنولوژی با شرایط اقلیمی ایران می شود. 
ساکتی با اشــاره به وضعیت موجود پروژه گفت: با 
توجه به دستور شورای عالی سرمایه گذاری، پس از 
انجام فراخوان مجدد و بررسی اسناد، شرکت کننده 
منتخب به سازمان ســرمایه گذاری و مشارکت ها 
 جهت طــرح در شــورای عالــی ســرمایه گذاری 

معرفی شده است.

مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان خبر داد

احداث خط تولید سوخت مشتق از پسماند RDF برای کاهش 
مصرف گاز طبیعی

در سفر دوچرخه سوار اصفهانی به ایروان مطرح شد

خواهرخواندگی اصفهان و ایروان، پیوندی تاریخی و فرهنگی 
است

اصفهان با ایروان خواهرخوانده است و این پیوند تاریخی و فرهنگی، زمینه را برای تعاملات بیشتر 
بین دو شهر فراهم کرده اســت که این موضوع در ســفر »جواد کشتگر« دوچرخه ســوار، مربی و 
معلم تربیت بدنی به ایــروان مورد توجه 
قرار گرفت. به گــزارش »ایمنا«، ایروان، 
پایتخت ارمنســتان، روز دوشنبه هشتم 
مرداد سال جاری میزبان جواد کشتگر، 
دوچرخه سوار، مربی و معلم تربیت بدنی 
پرتلاش ایرانی شــد. کشتگر که به عنوان 
ســفیر صلح و دوســتی با هدف ترویج 
دوستی و همبستگی بین ملت ها رکاب 
زده است و پس از رســیدن به این شهر 
با »محمد اسدی موحد« رایزن فرهنگی 
کشورمان در ارمنستان دیدار و گفت وگو کرد. در این دیدار که در مسجد جامع کبود ایروان برگزار شد، 
محمد اسدی موحد، مشاور مرکز فرهنگی سفارت ایران در ارمنستان بر اهمیت ورزش در تقویت روابط 
فرهنگی و اجتماعی ملت ها تأکید کرد و گفت: تلاش برای ایجاد ارتباط و انجام فعالیت های مشترک 
فرهنگی و ورزشی را پیگیری خواهد کرد. وی با اشــاره به اعتراضات ورزشکاران در المپیک پاریس 
علیه رژیم صهیونیستی، بر ضرورت رساندن صدای ملت مظلوم فلسطین به گوش جهانیان تأکید کرد.

جواد کشتگر، دوچرخه سوار اصفهانی نیز با اشاره به خاطرات خوش خود از ارامنه اصفهان گفت: همان 
حس خوبی را در مردم فرهنگ دوست ارمنستان احســاس کرده است و ابراز امیدواری کرد که این 

سفر به تحکیم روابط بین دو ملت دوست ایران و ارمنستان کمک کند.
وی ادامه داد: جامعه ورزشــی و فرهنگی اصفهان آماده است تا از ورزشــکاران ارمنستانی، به ویژه 

دوچرخه سواران، به گرمی استقبال کند.
کشتگر که در راستای تحکیم و تقویت صلح و دوستی بین کشورها رکاب می زند، هدف از این سفر را 
نه گفتن به هر نوع خشونت و کشتار علیه کودکان و زن ها در سراسر جهان، به ویژه در غزه عنوان کرد و 

ضمن محکوم کردن آن، بر اهمیت نقش ورزشکاران در اعتراض به بی عدالتی ها تأکید کرد.
جواد کشتگر، دبیر تربیت بدنی و دوچرخه سوار اصفهانی، سفر دوماهه خود با دوچرخه به حوزه قفقاز 
جنوبی )کشورهای ارمنســتان و گرجســتان( را در محل مرکز همکاری های بین المللی شهرداری 
اصفهان کلید زد؛ این دوچرخه ســوار اصفهانی که در ماه های تیر و مرداد سال جاری، حرکت خود با 
دوچرخه را از شهر باتومی گرجستان آغاز  کرده، قصد دارد ضمن بازدید از شهرهای مختلف کشورهای 

گرجستان و ارمنستان، با حرکت به سمت شهر مغری ارمنستان و مرز کشورمان به پایان برساند.
به گزارش »ایمنا«، این دیدار از آن جهت حائز اهمیت است که اصفهان با ایروان خواهرخوانده است و 

این پیوند تاریخی و فرهنگی، زمینه را برای تعاملات بیشتر بین دو شهر فراهم کرده است.
این رویداد مهم، با هماهنگی و پیگیری های رایزنی فرهنگی ایروان، مورد توجه رسانه های ارمنستانی 
قرار گرفت و خبرگزاری آرمن پرس )بزرگ ترین خبرگزاری دولتی ارمنســتان( با حضور در مسجد 
جامع کبود ایروان، مصاحبه ای اختصاصی با جواد کشــتگر انجــام داد. همچنین ارتباط فرهنگی و 
تاریخی ارمنستان و گرجستان با ایران ارتباطی صمیمانه و دوستانه است که در طول چند صد سال 
برقرار بوده است و بخشــی از دلایل اصلی این ارتباط را می توان وجود نقاط مشترک فرهنگی میان 
مردم سه کشور دانســت. به طوری که به عنوان یک گردشــگر ایرانی در همان لحظه ورود به کشور 
ارمنستان و گرجستان متوجه شباهت ها و قرابت های فرهنگی زیادی میان این سه کشور می شویم، 
از این رو همین موضوع موجب شده است تا ســفر به ارمنستان و گرجستان برای گردشگران ایرانی 

بسیار شیرین و لذت بخش شود.

با مسئولان

خبر روزاخبار

 شهردار اصفهان:

 توسعه و پیشرفت 
شهر اصفهان برآیند برگزاری 
نمایشگاه »فن نما« است

شــهردار اصفهان برآیند برگزاری نمایشــگاه 
ملی فناوری و نوآوری )فن نما( را توســعه و 
پیشرفت این کلان شــهر دانست. علی قاسم 
زاده در گفت وگو با »مهر« درخصوص اهداف و 
دستاوردهای برگزاری نمایشگاه ملی فناوری و 
نوآوری)فن نما( برای شهر اصفهان، اظهارکرد: 
این نمایشگاه فرصتی برای آشنایی و برقراری 
ارتباط بین صاحبان ایده و صاحبان ســرمایه 
ایجاد می کند. وی افزود: باید توجه داشــت 
که در شهر مسائل قدیمی و مشکلات جدید 
بســیاری داریم که اینها لاینحل مانده و این 
در حالی است که از ســوی دیگر ظرفیت ها و 
اســتعدادهای بســیاری داریم که می توانند 
راه حل های نو برای مســائل مــا ارائه کنند. 
شهردار اصفهان گفت: شرکت هایی که در این 
نمایشگاه حضور می یابند، دانش بنیان بوده 
و روی فناوری ها مطالعه می کنند و صنایعی 
که در نمایشگاه شرکت می کنند نیز به طرح 
مسائل خود می پردازند. قاســم زاده افزود: 
این ارتباط کمک می کند که از مســیر آخرین 
لبه های علم و فناوری مســائل شــهر را حل 
کنیم. وی ابرازکرد: سال گذشته اتفاق خوبی 
که افتاد شــکل گیری این ارتباط بود و تعداد 
قابل توجهی قــرارداد از دل این نمایشــگاه 
بین شرکت های دانش بنیان و صنایع شکل 
گرفت. شهردار اصفهان اضافه کرد: شعار »ما 
برای وصل کــردن آمدیم«گویای اهداف این 
نمایشگاه یعنی وصل کردن دانش بنیان ها و 
صاحبان ســرمایه و صنایع است. قاسم زاده 
خاطرنشان کرد: امید اســت امسال نیز این 
ارتباط برقرار شــود و امیدوارم کــه این اتفاق 
بیافتد زیرا برآیند برگزاری نمایشگاه فن نما 

توسعه و پیشرفت شهر است. 
به گــزارش » مهر«، دومین نمایشــگاه ملی 
فناوری و نوآوری )فن نما( قرار اســت دهم 
تا ســیزدهم مهر ماه ســال جاری در محل 
 دائمی نمایشــگاه های بین المللی اصفهان 

برگزار شود.

مدیرعامل یک شرکت دانش بنیان گفت: هیدرومالچی که در نمایشگاه جامع  مدیریت شهری ارائه شده است، یک بیابان زدای به تمام معنا است که می تواند پوشش 
گیاهی و جانوری منطقه را احیا کند و از گسترش بیابان و ریزگردها جلوگیری کند. به گزارش »ایمنا«، بهرام کسرایی در حاشیه بازدید از سیزدهمین نمایشگاه جامع 
مدیریت شهری و هفتمین نمایشگاه تخصصی حمل ونقل عمومی و ترانزیت اصفهان با حضور در غرفه خبرگزاری »ایمنا« به تشریح فعالیت های شرکت دانش بنیان 
تجارت بین الملل قم  گستر پرداخت و اظهار کرد: این شرکت برای معرفی محصول ارزشــمند خود یعنی دستگاه هیدرومالچ که به دست توانای دانشمندان ایرانی 
ساخته شده است، در این نمایشگاه حضور پیدا است. وی افزود: در سال های اخیر گسترش بیابان به ویژه در خاورمیانه رشد فزاینده ای داشته است و روش های 
قدیمی همچون مالچ های نفتی، مالچ های رسی و بتنی آنچنان که باید کارساز نیست، چرا که این نوع مالچ ها همچون مسکن عمل می کنند و درد به صورت پنهانی 
وجود خواهد داشت و هر زمان که مسکن به پایان برسد، درد فزاینده ای ایجاد خواهد شد، چراکه این مالچ ها موجب نابودی فضای سبز بیابان و پوشش گیاهی و 
جانوری بیابان ها می شود. مدیرعامل شرکت تجارت بین الملل قم گستر ادامه داد: هیدرومالچی که در این نمایشگاه ارائه شده است، یک بیابان زدای به تمام معنا 
است که می تواند پوشش گیاهی و جانوری منطقه را احیا کند و از گسترش بیابان، ریزگردها جلوگیری کند؛ به عبارتی با توجه به خشکسالی های اخیر می توان استفاده 

از این روش را درمان کاملی دانست که مُسکّن نیست.

 ارائه دستگاه بیابان زدای »هیدرومالچ« در نمایشگاه جامع مدیریت شهری

 اولین سالگرد 
شهادت شهید 

محمدرضا احمدی
شــهادت  لگرد  ســا  اولیــن 
شهید محمدرضا احمدی و یادواره 
شهدای جهادگر استان در گلستان 

شهدای اصفهان برگزار شد.

عکس خبر

عکس: ایمنا
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در سال جاری، تولید اقتصادی به عنوان مهمترین راهبرد مجتمع عظیم صنعتی 
ذوب آهن تعریف شده اســت. در این راســتا بخش کوره بلند از طریق برگزاری 
جلسات کارشناسی مستمر و برنامه ریزی هدفمند،کاهش مصارف در فرایند تولید 
چدن را به صورت ویژه مورد توجه قرار داده که یکی از مهم ترین آنها بهینه سازی و 
کاهش مصرف کک به ازای یک تن چدن می باشد.  مدیر بخش کوره بلند ذوب 
آهن اصفهان ضمن بیان مطلب فوق گفت: در انتهای سال گذشته به ویژه در کوره 
بلند 2  با چالش هایی نظیر افزایش مصرف کک مواجه بودیم. در این راستا با برنامه 
ریزی صحیح اقدامات بسیار خوبی در زمینه کاهش مصرف کک در این قسمت 
انجام شد که عبارتند از: استفاده حداکثری از گاز طبیعی،  افزایش بهره شیمیایی 

گاز ، تغییر در سیستم بارگیری و پارامترهای دمشی کوره بلند و کنترل کلیه ورودی 
های مواد اولیه به کوره بلند. شهرام گلی تصریح کرد: جهش تولید به همراه کاهش 
مصرف کک از طریق تداوم تأمین کمی و کیفی مواد اولیه به خصوص کک، زغال و 
مواد آهن دار محقق می شود که در این راستا برنامه های خوبی در دست اقدام قرار 
دارد. وی ضمن تشکر از پرسنل زحمتکش بخش کوره بلند از مدیریت های کک 
سازی، آگلومراسیون ، خرید ، فولادسازی، راه آهن، نت مکانیک، نت ساختمان، 
انرژی و بهینه سازی سوخت، آبرسانی و  ســایر مدیریت ها که همواره همکاری 

بسیاری خوبی با این مدیریت دارند،تشکر و قدردانی کرد.
 قائم مقام بخش کوره بلند نیز تصریح کرد: در چهار ماهه سال جاری با مشکلاتی 
نظیر عدم جذب چدن در بخش فولادسازی و توقفات کوره بلندها به علت تعمیرات 
کنورتور را شاهد بودیم. مسلم نصیری ادامه داد: همکاران ما در کوره بلند با تدابیر و 
فعالیت هایی که در زمینه شارژ و مصارف بهینه گندله، گاز طبیعی، کک ریزه و ارتقای 
بهره شیمیایی گاز انجام دادند، مصرف کک کاهش یافت و تولید اقتصادی در کوره 
بلند رقم خورد. نصیری اضافه کرد: تأمین پایدار مواد اولیه، بهبود در فرایند تولید 
کوره بلند ها را تثبیت نموده و در ادامه کاهش قیمت تمام شده چدن را در پی دارد. 
محمدرضا شانه، معاون تولید بخش کوره بلند نیز گفت: با وجود مشکلات مختلف  
مدیریت کوره بلند ذوب آهن با حداکثر تلاش و به کارگیری خلاقیت در جهت حفظ 
 تولید اقتصادی و کاهش نرخ مصرف کک توأم بــا جلوگیری از ایجاد اختلال در 

کوره بلند گام برمی دارد.

رئیس اداره برنامه ریزی مســکن و بازآفرینی شهری راه و شهرسازی استان 
اصفهــان در گفت و گو بــا خبرنگار پایگاه خبــری وزارت راه و شهرســازی از 
اســتان اصفهان؛ در خصوص اقدامات به عمل آمده در راستای تأمین مسکن 
مددجویان بهزیســتی اظهار کرد: حدود 12 هزار نفر از مددجویان بهزیستی در 
سامانه طرح نهضت ملی مسکن برای استان اصفهان اقدام به ثبت نام کردند.

قدرت اله نوری افزود: با بررســی های به عمل آمــده از متقاضیان ثبت نامی 
حدود 9000نفــر دارای فرم »ج« ســبز بودند و برای تشــکیل پرونده مراجعه 
کردند که تا کنون تعداد 2500متقاضی تأیید نهایی شــدند. رئیس اداره برنامه 
ریزی مسکن و بازآفرینی شهری راه و شهرسازی استان اصفهان بیان کرد: با 
توجه به اینکه در بعضی از شــهرها زمین دولتی آماده داشتیم زمین به حدود 
13502 نفر از مددجویان بهزیستی واجد شرایط تخصیص یافت. وی افزود: در 
برخی شهرها نیز که با کمبود زمین مواجه بودیم در کمیته های مربوطه اراضی 
شناسایی شدند که در دست اقدام برای الحاق و نیز الحاق به محدوده شهری 
انجام شده است که در این رابطه مشاور در حال تهیه طرح بوده و پس از تهیه 
و سیر مراحل لازم واگذاری زمین به متقاضیان واجد شرایط انجام می شود. 
نوری در خصوص تســهیلات و کمک های در نظر گرفته شده ویژه مددجویان 
بهزیستی در طرح نهضت ملی مسکن اظهارکرد: زمین در این طرح به صورت 
اجاره 99 ساله واگذار می شود لذا یکی از کمک های دولت این است که قیمت 
زمین از قیمت تمام شده مسکن حذف می شود همچنین 550 میلیون تومان 
به هر واحد تعلق می گیرد و برای آورده اولیه نیز براساس تفاهم نامه هایی که 
با سازمان بهزیستی داشتیم برای مددجویان بهزیســتی که امکان پرداخت 

در موعد مقرر را نداشــتند قبل از پرداخت آورده اولیه تخصیص پروژه شدند. 
وی ادامه داد: از جمله موارد دیگری که با همکاری ســازمان بهزیستی در نظر 
گرفته شــد به خانوارهای دارای یک معلول مبلغ 100 میلیون تومان بلاعوض 
برای آورده این طرح تعلق می گیرد و بــرای 2 معلولین تا 250 میلیون تومان 

آورده کمک می شود. 
رئیس اداره برنامه ریزی مســکن و بازآفرینی شهری راه و شهرسازی استان 
اصفهان گفت: مددجویان بهزیستی که متقاضی نهضت ملی مسکن هستند با 
توجه به اینکه در حال حاضر امکان ثبت نام در سامانه به صورت آنلاین میسر 
نیست لازم اســت با مراجعه به اداره بهزیستی محل ســکونت درخواست و 

مدارک خود را ارائه دهند تا اقدامات لازم در این خصوص به عمل آید.

رئیس مرکز اورژانس اســتان اصفهان از اعزام 10 واحد اورژانس اصفهان برای 
راهپیمایی اربعین به کشــور عراق خبر داد. به گزارش »مهر«، محســن زمانی 
در جمع خبرنگاران اظهار کــرد: روز جمعه 19 مردادماه 1403 کاروان پوشــش 
امدادسلامت اورژانس پیش بیمارستانی استان اصفهان برای امدادرسانی به 
زائران مراسم پیاده روی اربعین اعزام شــد. وی اضافه کرد: 10 واحد اورژانس 
شــامل 7 واحد دســتگاه آمبولانس، یک واحد امداد موتوری و یک دستگاه 
اتوبوس آمبولانس و یک تیم پشتیبان برای اســتقرار و امدادرسانی به زائران 
اربعین حسینی به مرز شلمچه اعزام شدند. رئیس مرکز اورژانس استان اصفهان 
اذعان کرد: در این مراسم 26 نفر از کارشناسان اورژانس پیش بیمارستانی استان 
اصفهان برای پوشش امداد سلامت مراسم راهپیمایی اربعین اعزام شدند که در 
مرز شلمچه خدمت رسانی خواهند کرد. زمانی با بیان اینکه استقرار واحدهای 
امدادی اورژانس پیش بیمارستانی اصفهان تا چند روز پس از اربعین حسینی 

ادامه دارد، افزود: در صورت نیاز بنابر اعلام ســازمان اورژانس کشور، این زمانِ 
استقرار تمدید می شود.

بررسی مسائل و مشکلات روستاهای شهرستان نجف آباد با حضور مهندس 
اسماعیلی، مدیر کل بنیاد مســکن انقلاب اسلامی استان اصفهان و مهندس 
مباشری فرماندار ویژه شهرستان نجف آباد برگزار شد.  در روز سه شنبه 16 مرداد 
ماه 1403 گردهمایی دهیاران شهرستان نجف آباد با حضور مهندس اسماعیلی 
مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان اصفهان، موسی مباشری معاون 
استاندار و فرماندار ویژه شهرستان نجف آباد، مهندس فقیهی نیا معاون عمران 

روستایی بنیاد مسکن اســتان، مهندس توشقانیان مدیر شعبه بنیاد مسکن 
شهرســتان نجف آباد، مهندس جعفرزاده معاون امور عمرانی و بخشــداران 
و دهیاران شهرســتان نجف آباد در محل ســالن دهیاری روستای جلال آباد 
تشکیل شد. در این جلسه درباره تأمین نیاز قیر برای آسفالت معابر روستایی، 
زمین مسکونی جهت طرح نهضت ملی مسکن و مسائل و مشکلات طرح های 

هادی روستایی بحث و بررسی و تصمیمات لازم اتخاذشد.

اعزام ۱۰ واحد اورژانس اصفهان برای راهپیمایی اربعین

بررسی مسائل و مشکلات روستاهای شهرستان نجف آباد با حضور مدیر کل بنیاد 
مسکن انقلاب اسلامی استان اصفهان

گام مهم برای تولید اقتصادی در ذوب آهن اصفهان با بهینه سازی مصرف كك

 تخصیص پروژه به ۱35۰ مددجوی بهزیستی در طرح نهضت ملی
مسکن استان اصفهان

منبع: بازار 
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